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Beste inwoners van De Weide,

Met veel plezier feliciteer ik Wijkvereniging de Weide met het 50-jarig jubileum. 
Een feest waar een gouden strik omheen mag! Een halve eeuw lang zetten jullie je 
onvermoeibaar in om de inwoners van De Weide bij elkaar te brengen en te versterken. 
Dit is een prestatie om trots op te zijn en een mijlpaal die we samen mogen vieren.

Wijkvereniging de Weide is met thuisbasis wijkcentrum De Weideblik van onschatbare 
waarde. Door het organiseren van diverse activiteiten slaagt de wijkvereniging erin om 
bewoners met elkaar te verbinden. Van buurtfeesten tot sportevenementen, zoals de 
Weideblikwandeltocht. En van culturele bijeenkomsten tot workshops. Dit is niet alleen 
leuk en gezellig, maar het vervult ook een veel diepere rol in het leven in de wijk.

In een tijd waarin eenzaamheid een groeiend probleem is, biedt Wijkvereniging de 
Weide een belangrijke plek. Als mensen elkaar ontmoeten voorkomt dat een sociaal 
isolement. De evenementen zorgen voor een levendige en energieke sfeer in de wijk. Een 
wijk waar iedereen zich welkom voelt en de kans krijgt om mee te doen. Zo wordt de 
sociale band versterkt en blijft niemand aan de kant staan.

Het is duidelijk dat in een samenleving als de onze, het omkijken naar elkaar van 
cruciaal belang is. Wijkvereniging de Weide heeft laten zien hoe je dit doet. Door een 
platform en plek te bieden waar buren elkaar leren kennen en ondersteunen. Dit draagt 
bij aan een veiligere, hechtere en gelukkigere wijk.

Namens de hele gemeente wens ik alle inwoners van De Weide veel woonplezier toe. Ik 
hoop dat jullie nog lang genieten van de warmte en geborgenheid die jullie groene wijk 
biedt. En aan de wijkvereniging wil ik veel nieuwe leden en nog vele jaren vol succesvolle 
activiteiten en betrokkenheid toewensen. Ik hoop dat jullie blijven bijdragen aan het 
welzijn en de vreugde van iedereen in De Weide.

Martijn Breukelman 
Burgemeester van Hoogeveen

             
   VOORWOORD
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Beste lezer, 

Ter gelegenheid van het 50 jarig bestaan van wijkvereniging de Weide ontvangt u hierbij 
de jubileum editie van de wijkkrant. Onze speciale dank gaat uit naar onze redactrice 
Ina Brinkman die niet alleen met het idee kwam voor deze wijkkrant, maar die ook vele 
archiefmappen heeft doorgespit om een overzicht van de afgelopen 50 jaar te maken.  

Zelf ben ik in 1987 als vrijwilliger bij de wijkvereniging begonnen en heb dus de 
begin jaren niet meegemaakt. Hoe de oprichting is gegaan kunt u lezen in deze 
jubileumuitgave. Na de oprichting is ongeveer 90% van de wijkbewoners lid geworden. 
Met bijna 1000 leden zijn op dit moment ongeveer 18% van de huishoudens in de wijk 
lid. Landelijk gezien is dit bovengemiddeld.

Het eerste onderkomen was een houten gebouwtje. Vrij snel daarna volgde nieuwbouw 
aan de Curiestraat en op het moment dat ik in Hoogeveen kwam wonen had net de 
uitbreiding van het gebouw plaats gevonden. Het gebouw werd snel weer te klein en zo’n 
27 jaar geleden kwam er nieuwbouw op de huidige locatie en deze is in de afgelopen 
jaren ook al weer 2 keer uitgebreid. En nog zit op sommige dagen het gebouw zo vol dat 
je zou willen dat er nog meer zalen beschikbaar waren, maar als we meer ruimte zouden 
kunnen krijgen dan heb je ook meer vrijwilligers nodig om het gebouw te runnen. 

Overdag wordt het gebouw veel gebruikt voor vergaderingen door een groot aantal 
organisaties. Die inkomsten hebben we nodig om alle lasten van het wijkgebouw te 
dekken. Je wilt proberen zoveel mogelijk activiteiten in het wijkgebouw onder te brengen 
om de exploitatiekosten te kunnen dekken, maar je moet er ook voor waken dat de 
vrijwilligers niet te zwaar belast worden waardoor ze afhaken.
In de loop der jaren zijn de activiteiten van de vereniging gewijzigd. De taken van de 
huurderscommissie die de huurders uit De Weide vertegenwoordigde zijn overgegaan 
naar een huurdersvereniging. Ook de peuterspeelzaal is overgegaan naar een 
professionele organisatie. 

In dit jubileumkrantje kunt u verder lezen over de verandering van alle activiteiten en 
over de activiteiten die er op dit moment vanuit de wijkvereniging plaatsvinden. Andere 
partijen maken ook gebruik van het gebouw.  Groei en bloei geeft bloemschikcursussen, 
er worden schilderlessen gegeven, een cursus Spaans, er wordt gebridged, er is ouderen 
gymnastiek en dan vergeet ik vast nog wat zaken.

Naast voorzitter ben ik ook lid van de Raad van Advies van de BOKD en daardoor 
krijg ik veel inzicht in het reilen en zeilen van wijkgebouwen en buurthuizen elders 
in Drenthe en ik durf wel te zeggen dat ons gebouw het in vergelijking met andere 
wijkgebouwen in Drenthe het best goed doet, zowel qua activiteiten als financieel gezien. 
Dankzij een penningmeester die tot in detail de inkomsten en uitgaven administreert 
hebben wij een uitstekend inzicht in de financiën en kunnen we indien nodig tijdig 
bijsturen.  

Maar ik wil ook een kanttekening plaatsen. Het gaat zo goed dankzij de inzet van veel 
vrijwilligers, maar velen daarvan doen dit al vele jaren en het is echt nodig dat er de 
komende jaren een verjonging gaat plaats vinden. Zelf ben ik 37 jaar vrijwilliger, maar 
een aanzienlijk deel van de vrijwilligers loopt nog langer mee, dus u snapt wel dat de 
komende 5 à 10 jaar er voor vele functies nieuwe mensen nodig zullen zijn. 
Natuurlijk denken we als bestuur ook na over de toekomst en stellen ons de vraag of 
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we op dezelfde voet door kunnen gaan of dat we ons moeten  concentreren op het 
beheer van het gebouw en het organiseren van activiteiten moeten overlaten aan derden 
die dan een ruimte in het wijkgebouw kunnen huren. Of gaan we als vereniging ons 
concentreren op activiteiten en laten we de gemeente het gebouw exploiteren. Beide 
opties genieten niet onze voorkeur want wij denken dat wij door het beheer in eigen 
hand te houden de activiteiten optimaal op elkaar kunnen afstemmen. Voorlopig gaan 
we dus op de oude voet door en dat betekent dat we een groepje hebben die het gebouw 
beheert en diverse commissies die activiteiten organiseren.

Dit was mijn bijdrage voor de jubileumkrant en ik hoop van harte dat we over 5 jaar het 
55 jarig bestaan van de wijkvereniging kunnen vieren.

Hein Akerboom

Van de redactie.

Voor u ligt het jubileumkrantje “Weidenieuws” over 50 jaar wijkvereniging de Weide. 
Op 24 Januari 2024 dropte ik het idee bij het bestuur voor het maken van een jubileum 
Weidennieuwskrantje vanwege het 50 jaar bestaan. Dit werd met enthousiasme 
ontvangen, ik kreeg alle ruimte om het te realiseren. 

Ik ben in de archieven gedoken en heb 
oude exemplaren Weidenieuws (zover 
deze nog aanwezig waren), notulen 
van de bestuursvergaderingen en 
activiteitencommissies van de laatste 50 
jaar doorgespit, ook vond ik uitgeknipte 
artikelen uit de Hoogeveensche Courant. 
Tevens kreeg ik informatie van vrijwilligers 
en leden van de wijkvereniging, plak- en 
fotoboeken van wijlen hr. Hilberts en totaal 
ongeveer 1500 foto’s. Onder de foto's staat 
het jaartal waarop deze is genomen, ik 
heb dit jammer genoeg niet van alle foto's 
kunnen achterhalen.  
Ik heb geprobeerd om alle gevonden en 
ingewonnen informatie te bundelen en te 
beschrijven om samen met de foto’s een 
zo mooi mogelijk jubileumuitgave van 
Weidenieuws te maken. 

In deze jubileumuitgave leest u over het verleden maar ook het heden wordt benoemd. 
Zo zijn er vrijwilligers van het eerste uur geïnterviewd maar ook coördinatoren van 
activiteiten die vanuit de wijkvereniging op dit moment worden georganiseerd. 
Het is een jubileumuitgave geworden van 48 bladzijden. 
Voor het afnemen van de interviews werd ik geholpen door Desirée Boom, Karin 
Hassink en Berend Bosma. Karin, Berend en mijn echtgenoot Henk hebben mijn 
geschreven tekst geredigeerd. 
De mooie logo’s van wijkvereniging de Weide zijn gemaakt/bijgewerkt door Desirée. 
Karin, Berend, Desirée en Henk heel hartelijk bedankt voor jullie hulp. 

Ik wens alle lezers van deze Weidenieuws jubileumuitgave veel kijk en leesplezier.

Hartelijke groet Ina Brinkman

                                   ------------------------------------------------------------------
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Oprichting van wijkvereniging de Weide
Okt. 1973 kwam het 1e gezin A. Kuik in de nieuwe wijk de Weide, Schoonvelde Oost aan 
de Curiestraat te wonen. Deze wijk bestond bijna alleen uit huurwoningen. Op 30 april 
1974 werd door een aantal bewoners, die Koninginnedag wilden vieren, het idee geboren 
om een wijkvereniging op te richten. Men vormde een voorlopig bestuur, men hield een 
enquête onder de toen 229 gezinnen die er woonden. Het enquêteformulier werd door 
120 gezinnen spontaan ingeleverd en het restant is opgehaald. Uit de uitslag kwam vast 
te staan dat de bewoners een wijkvereniging wilden oprichten. 
De vele positieve reacties en het aanmelden van direct 167 leden gaf het voorlopig 
bestuur aanleiding tot actie over te gaan. Daar er geen accommodatie was, werd de 
oprichtingsvergadering op 17 juni 1974 in de Haven gehouden. Wijkvereniging ‘de 
Weide’ was een feit, het was de 1e wijkvereniging van de gemeente Hoogeveen. 
Een bestuur werd samengesteld evenals een activiteitencommissie bestaande uit Sport, 
Bejaardenwerk, Redactie, Jeugdactiviteiten en een oude krantencommissie
Doelstelling van de wijkvereniging werd algemene belangenbehartiging van haar leden 
ten opzichte van particulieren en overheidsinstanties en het algemeen ontplooien van 
activiteiten om het leefklimaat in de wijk te vergroten. 
De 1e algemene ledenvergadering was op 13 februari 1975, deze werd in Weidesteyn 
gehouden. De statuten werden vastgesteld en het volgende bestuur benoemd:
Voorzitter : Jan Jonker
Vicevoorzitter : Jan Herstel
Penningmeester : Herman Visser 
2e penningmeester : Hr. van Dijk 
Secretaresse : Wil Hofman 
2e secretaresse : Carla de Boer
Sport : Pieter Leutscher 
Jeugdzaken : Rin Swart
Redactie : Martin Bergsma
Algemeen 1id : Jan Hut
Contactpers. Welzijnscentrum : Pieter Geljon 
Bejaarden : Mevr. Rabbers  

Ook werden de volgende commissies vastgesteld: Sport, festiviteiten, jeugd en 
jongerenwerk, peuterspeelzaal, bejaardenwerk en beheer wijkgebouw. 
Het ledenaantal was ondertussen gestegen naar 291 leden. Dit aantal breidde zich nog 
verder uit toen op 16 nov. 1976 de 1e paal geslagen werd voor de nieuwe woonwijk 
Schoonvelde West. 

Bestuur ws 1978
Foto: Jan Pieter Karst
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Interview met Jan Herstel, 1e Vicevoorzitter
door Berend Bosma

Het allereerste exemplaar van de Weidenieuws, uit augustus 1974, verschijnt op tafel. 
“Ja, mooi hè?”, glundert Jan, “wat is dat lang geleden!” Ik ben in gesprek met Jan Herstel. 
Hij was in 1974 één van de eerste inwoners van wijk Schoonvelde-Oost. “De wijk was 
net gebouwd, alles was nieuw. Destijds waren het allemaal huurhuizen. Ik werkte als 
bouwkundige bij de IJsselcentrale en werd overgeplaatst van Deventer naar Hoogeveen. 
We hadden het geluk dat er in Hoogeveen net een nieuwe wijk was gebouwd. We 
mochten kiezen in welk huis we wilden wonen. Omdat de huren veel te hoog waren 
ingeschat, bleven er aanvankelijk veel huizen leeg. Toen de huren omlaag gingen, was de 
wijk snel gevuld.”

Ook Ina Brinkman, is bij dit gesprek aanwezig. “Kijk Jan, dit zijn de notulen van de 1e 
ledenvergadering welke in Weidesteyn werd gehouden.”
Jan begint gretig te lezen, oude herinneringen komen naar boven. “In april 1974 zaten 
we al bij elkaar om een wijkvereniging op te richten. “We wilden de wijk een beetje 
leefbaar maken, energie geven”, gaat Jan verder. “Samen met onder andere Jan Jonker, 
Herman Visser en Hans Scholing vormden we het eerste bestuur.“We wilden graag een 
wijkgebouw. Aan de Buizerdlaan stond een oud, houten schoolgebouw leeg. We hebben 

dat hele gebouw toen afgebroken en met een 
boerenwagen verplaatst naar onze wijk. Dat was 
een bult werk. Wethouder Schouten heeft toen 
dat gebouw nog officiëel geopend.”

“Destijds woonden er veel jonge gezinnen in 
de wijk, daardoor stond er in die periode veel 
babynieuws in de Weidenieuws”, vervolgt Jan. 
“En, net zoals nu, woonden er ouderen in de 
bejaardenwoningen. Een gemengde wijk dus. Aan 
de Bethesdastraat stond het gezondheidscentrum. 
Naast allerlei zorgverleners zat daar ook een 
kinderopvang. Ik heb toen nog van houten 

stammen allemaal kinderstoeltjes gemaakt.”
We bladeren verder in het eerste exemplaar van het Weidenieuws. “Het blad werd 
vroeger met een stencilmachine gedrukt”, herinnert Jan zich dan. “Eerst werd alles 
uitgetypt op de typmachine, daarna ging het door de machine. Je draaide je de pleuris. 
We hadden over de 200 leden, dus we waren wel even bezig.”
“Kijk Jan, René Herstel heeft gewonnen met zaklopen”, merk ik op, “Was dat er één van 
jou?”  “Ja, dat is een van mijn drie kinderen. Onze kinderen deden altijd erg actief mee 
met de activiteiten die werden georganiseerd. De kinderen uit onze wijk gingen allemaal 
naar de lagere school aan de andere kant van de ‘grote weg’, het Waterhoentje”, weet Jan 
nog te vertellen. “Later werd basisschool de Weidebloem geopend (red. 1989).”

Nu, 50 jaar later, kan Jan terugkijken op een mooie tijd. “We hadden het leuk met elkaar, 
het waren allemaal actieve mensen.” In 1989 is Jan verhuisd naar Zuidwolde. Jan heeft 
helaas geen contact meer met de mensen van toen; “Het is ook al zo lang geleden.” Jan 
is inmiddels 84 jaar en is nog erg actief. Hij mag graag motorrijden en is vrijwilliger bij 
de muziekvereniging; “Een aantal jaar geleden gingen we, om geld te verdienen voor 
de vereniging, bij een bedrijf kerstpakketten maken. Toen we daar aankwamen bleek 
dat ook mensen van de wijkvereniging daar een dagje aan het werk waren. Het was 
ontzettend leuk om elkaar weer eens te zien en te spreken.”
“Mocht er nog een jubileumfeestje komen om het vijftig jarig bestaan te vieren, dan zal 
ik zeker van de partij zijn”, aldus Jan.
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Voorpagina uitgave 1e wijkkrantje, augustus 1974

Belangen van de wijkvereniging
Wijkvereniging de Weide was de eerste buurtvereniging van 
Hoogeveen. De belangen van de Wijk de Weide en haar inwoners 
werden in die jaren op verschillende manieren behartigd. Er was 
niet alleen behoefte aan spelletjes en andere buurtactiviteiten, 
maar ook voor ondersteuning om het leefklimaat, daar waar 

nodig, de wijk op een hoger peil te brengen. Zo is de wijkvereniging nauw betrokken 
geweest bij de aanleg van speelvoorzieningen, b.v. een speelvoorziening aan de 
Jennerstraat vlak bij het water. Er werd een bijzondere ledenvergadering gehouden en 
aan de gemeente werd verzocht de werkzaamheden te staken en na overleg elders te 
hervatten. Ook het maken van op- en afritten speciaal voor gehandicapten en ouderen 
werd door de wijkvereniging met succes bij de gemeente Hoogeveen bepleit. Bovendien 
had de wijkvereniging inspraak bij de busverbindingen in De Weide en maakten zij 
zich hard voor voorzieningen zoals de bibliotheek. De huurdersvereniging van de 
woonwijk Schoonvelde Oost kreeg in 1994 ondersteuning van de wijkvereniging in de 
onderhandelingen met de woningbouwvereniging over de verkoop van huurwoningen 
aan de huurders. Ook heeft de wijkvereniging eraan meegewerkt om de tennisvereniging 
op het sportpark de Weide van de grond te krijgen. 
Verkeerssituaties en of veranderingen werden op de voet gevolgd. De Bethesdastraat, een
brede rechte straat en vroeger de gemeentegrens, was een straat waar toen 70 à 
80 km werd gereden. Mede op verzoek van de Wijkvereniging, gesteund door het 
Ziekenhuis Bethesda, werd deze straat niet afgesloten maar versmald. De brug over 
de Zuidwoldigerweg werd mede op verzoek van de Wijkvereniging niet aangelegd. In 
1994 heeft de wijkvereniging een 6 persoons recreatiebungalow gekocht op het 4 sterren 
park "de Luttenberg" in Lutten. Wijkbewoners konden tegen een schappelijke prijs deze 
vakantie woning huren. Toen de verhuur afnam heeft men in 2000 de woning weer 
verkocht. 
Bij de aanleg van het Steenbergerpark is de wijkvereniging gevraagd mee te denken over 
de indeling. 
Ook in de huidige tijd worden de belangen van de wijkbewoners behartigd en kunnen 
wijkbewoners bij de wijkvereniging terecht. Het bestuur sluit zich nog steeds aan (zover 
mogelijk) bij de wensen en behoeften van de wijkbewoners.
                                          ----------------------------------------------------------

Weidenieuws
Vanuit de enquette (zie oprichting) was er door de be-
woners ook aangegeven dat er een wijkkrantje moest 
komen. De naam werd Weidenieuws en als herkennings-
punt werd er een koe op de voorpagina geplaatst. De 
koe is getekend door Ed en Marjan Perdok en wordt nog 
steeds door de wijkvereniging als logo gebruikt. 
Men ging ook op zoek naar adverteerders want ook 
toen al was het financiëel niet haalbaar om zonder 
adverteerders een krantje te maken. De advertenties 
werden thuis getypt of met de hand getekend en/of 
ingetekend. Vervolgens werd het krantje gestencild, in 
elkaar geniet waarna deze werd rondgedeeld. Dit alles 
werd gedaan door bestuurleden en vrijwilligers. Op 1 
augustus 1974 kwam de 1e uitgave van Weidenieuws uit, 
volledig in zwart wit. 
Momenteel worden de advertenties verzorgd door Arend 
Smit. het krantje telt momenteel 5600 uitgiftes. Voor het 
rondbrengen krijgt men nu een kleine vergoeding.                                                                                                             
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De Grittenborgh 
Zoals u ongetwijfeld hebt kunnen lezen in diverse kranten en hebt kunnen volgen via 
de televisie zijn er de afgelopen maand 3 gasten ontsnapt uit de Grittenborgh, waarbij 
de “heren” zonodig geweld moesten gebruiken tegenover personeelsleden van de 
Grittenborgh. Hierbij raakte 1 vrouwelijk personeelslid min of meer ernstig gewond. 
Wij willen vanaf deze plaats de gewonde bewaakster en de twee andere gegijzelden 
veel sterkte  toewensen en hopen dat ze goed worden opgevangen en begeleid door 
de directie van de Grittenborgh. Wij vinden dat de directie en personeel van de 
Grittenborgh min of meer de zwarte piet krijgen toebedeeld terwijl het ministerie aan 
deze situatie debet is omdat de Grittenborgh in eerste instantie bedoeld was voor kort 
gestrafte gedetineerden. Met de bouw van deze gevangenis werd hierbij ook rekening 
gehouden. Dat het personeel nu wordt opgescheept met een groot aantal langgestraften 
vinden wij een gevaarlijke situatie, daar de Grittenborgh noch het personeel hierop 
voldoende ingesteld zijn. Wij hopen dat aan deze (ook voor de wijkbewoners) 
gevaarlijke situatie spoedig een eind zal worden gemaakt. Het bestuur van de 
wijkvereniging zal de toezegging die staatssecretaris Kosto heeft gedaan voor de televisie 
om vóór 1994 de vooral langgestrafte jeugdige delinquenten over te plaatsen naar andere 
inrichtingen nauwlettend in de gaten houden.

Namens het bestuur van de wijkvereniging “De Weide”
De vice- voorzitter A. Smit

Note redactie: de P. I.  de Grittenborgh is 30 juni 2014 gesloten. Eind 2014 is deze omge-
bouwd tot een Asiel Zoekers Centrum en heeft sinds februari 2015 een opvang van 940 
asielzoekers. 

Dringend verzoek
Rondom de openbare basisschool ’t Kienholt aan de van Leeuwenhoekstraat ligt een 
ruim speelterrein voor de kinderen, waar intensief gespeeld wordt. Vooral het sport-
veld wordt vóór, tijdens en na schooltijd erg gebruikt. Het is echter triest te moeten 
constateren, dat veel honden op het veld worden uitgelaten, getuige de vele “honden-
sporen”!                                                                                                                                    
Natuurlijk hebben ook honden speelruimte nodig en vanzelfsprekend biedt het sport-
veld die ruimte. 
Het sportveld is echter niet bedoeld als hondentoilet!
Het onderwijzend personeel van t’Kienholt verzoekt daarom de hondenbezitters 
hun hond ergens anders hun behoefte te laten doen, zodat het schoolterrein ge-
bruikt kan worden waarvoor het is aangelegd. Bovendien zullen er straks ook weer                   
gymnastieklessen op het sportveld gegeven worden. Hopelijk realiseert elke honden-
bezitter zich, dat het teleurstellend is, dat een dergelijk verzoek gepubliceerd moet 
worden. 

Uit Weidenieuws van vroeger
Maart 1982

Januari 1993
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Wijkgebouw “de Weideblik”

Omdat de realisatie van een permanent gebouw te lang zou duren werd eerst naar een 
noodgebouw gezocht. Juli 1974 was er een gesprek met de Wethouder, hij gaf aan dat 
aan de Buizerdlaan nog een kleuterschool stond die de gemeente ter beschikking wilde 
stellen aan de vereniging. Ook stelde de gemeente Hoogeveen een subsidie van 
f 10.000,- beschikbaar. Een lening van f 5.000,- waar een tiental leden borg voor stonden, 

maakte de begroting rond. De Kleuterschool 
werd vakkundig gedemonteerd onder leiding 
van Jan Herstel, bijgestaan door de heren 
Kruitbos, Leutscher en Bergsma en op een tractor 
overgebracht naar de Weide waar de school 
weer werd opgebouwd. Op 12 april 1975 opende 
burgemeester J.A. Oosterhoff en dhr. J. Eisen het 
wijkgebouw ’De Weideblik’. Deze naam werd 
vanuit de leden geopperd en door het bestuur 
overgenomen. Dit wijkgebouw was bedoeld als 
tijdelijke onderkomen, voor ongeveer 4 jaar. Met 
deze intentie ging het bestuur dan ook aan de slag 
voor een permanente accommodatie.
Het mocht niet een te groot gebouw worden 
omdat dit een dependance zou worden van 

een centraal gebouw in de toekomst. Na vele gesprekken werd besloten tot de bouw 
van een wijkgebouw aan de Curiestraat. Op 12 september 1981 werd dit gebouw door 
Wethouder G. Schouten geopend.  
Na de opening bleek al gauw dat het gebouw te klein was en in 1986 vond een 
uitbreiding van het gebouw plaats. Deze 
uitbreiding werd geopend door minister 
Brinkman. Al snel was dit ook te klein. Begin 
jaren negentig bleek een nieuwe uitbreiding te 
duur te zijn en werd de vraag neergelegd voor een 
nieuw gebouw welke centraal in de wijk kwam 
te liggen. De gemeente was echter deze mening 
niet toegedaan. Men dacht daar eerst aan een 
soortgelijk gebouw in Schutlanden- Kattouw waar 
ook een wijkvereniging was opgericht (deze is 
jaren later opgeheven).
Uiteindelijk werd besloten een nieuwe, centrale 
accommodatie te realiseren aan De Ploeger. 
In aug 1996 werd er gestart met de bouw. Hierin 
werd de wijkvereniging gehuisvest, deze nam ook 
het beheer voor haar rekening. Verder zater er twee peuterspeelzalen, het buurtbeheer, 

opbouwwerk en het maatschappelijk werk in het 
gebouw. De laatste twee waren onderdelen van de 
Stichting Welzijnswerk. 
Er is veel aandacht besteed aan de geluidsisolatie. 
Het gebouw is ontworpen door Koos Kip, 
gemeente-architect, in samenspraak met 
alle gebruikers. Tom Thomas, werkzaam bij 
de gemeente Hoogeveen, was projectleider 
gedurende de bouw.
De gemeenteraad stelde de nodige kredieten 
beschikbaar. 
De gemeente verkocht het oude wijkgebouw aan 
de Curiestraat aan de Stichting Kinderopvang 
Hoogeveen. De opbrengst werd gebruikt voor 
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dekking van de bouwkosten. Bijdrage van de 
wijkvereniging was 50.000 gulden uit eigen 
middelen. 
Doordat er meer eisen aan de bouw en inrichting 
werden gesteld werd het wijkgebouw veel 
duurder dan gepland. Het nieuwe gebouw 
moest dus een stuk kleiner worden dan in het 
oorspronkelijke plan. De wijkvereniging moest 
naast de bijdrage in de bouwkosten ook nog eens 
ruim 125.000 gulden investeren om alles goed in 
orde te krijgen. Door vrijwilligers zoveel mogelijk 
werkzaamheden te laten verrichten werd er geld 
bespaard. Supervisie had Tinus Kamman. Hij 
werd en is nog steeds de bouwkundige van de 
wijkvereniging. Om het nieuwe gebouw heen 

was het een wildernis. Op 29 aug. 1998, voor 
de opening, ging een groep van 12 vrijwilligers 
samen met 2 jeugdleden bezig om het onkruid 
te verwijderen en kwamen er bloeiende planten 
tevoorschijn.
Op 28 november 1998 werd het nieuwe 
wijkgebouw geopend en werd het gebouw 
officieel overhandigd door wethouder Van der 
Zwaag aan de toenmalige voorzitter van de 
wijkvereniging Arend Smit.
Het wijkgebouw vervulde al snel een spilfunctie 
in de wijk. 

Na korte 
tijd werd 
duidelijk 
dat ook dit gebouw te klein werd. Opnieuw 
volgde er in 2002 een uitbreiding, Toen de 
uitbreiding door de aannemer opgeleverd werd, 
gingen veel vrijwilligers onder begeleiding van 
Tinus aan de slag om het binnen verder af te 
bouwen en aan te kleden.
   
Het bestuur ging en gaat met de huidige tijd 
mee. Men heeft veel aandacht gegeven aan en 
maatregelen genomen voor verduurzaming 
van het wijkgebouw. Nog meer besparende 
maatregelen staan in de planning. 

2024 Huidig wijkgebouw
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Activiteiten na de oprichting 

Na de oprichting op 17 Juni 1974 gingen 
verschillende activiteiten direct van start.
In juli 1974 werden de eerste kinderspelen en een 
straattekenwedstrijd gehouden. De kinderen
waren erg enthousiast, hetgeen een stimulering 
was verdere activiteiten te ontplooien. In de 
herfstvakantie werden deze middagen dan ook 
herhaald. De eerste Sint-Nicolaas intocht werd op 
30 november 1974 gehouden, waarna de Sint in 
Weidesteyn werd ontvangen.

De vereniging moest zorgen voor de inkomsten. 
Zo werd er maandelijks oud papier opgehaald en 
oliebollen verkocht.
In de eerste jaren na de oprichting werden er 

in de 1e week van januari kerstbomen verzameld en deze werden op het braakliggend 
terrein aan de Curiestraat verbrand. Ook met Pasen werd er een grote paasbult gemaakt 
en op 2e paasdag in brand gestoken.
De activiteitencommissie was zeer actief met het opbouwen van het eerste wijkgebouw. 
Na de opening van de Weideblik op 12 april 1975 kreeg de commissie een steeds 
belangrijkere rol. In 1975 werden er meerdere 
activiteiten opgestart, zoals de compostactie, 
koningingedagspelen, een klaverjastoernooi, 
een wandeloriënteringstocht en een 
touwtrekwedstrijd. Er werden een damclub en 
schaakclub opgericht. De damclub heeft niet lang 
bestaan. Hoelang de schaakclub heeft bestaan is 
onbekend. In 1988 is er nog een kampioenschap 
schaken geweest.
 
De activiteitencommissie heeft in de afgelopen 
50 jaar het volgende georganiseerd: 
Vossenjachten, fietspuzzeltochten, carnaval, 
straten zeskamp, viswedstrijden, Kerstboom 
verkoop, groenmarkt, hobbybeurs, dansavonden, 
bingo’s, een straten bowlingcompetitie bij de 
bowlingsbaan in het motel Hoogeveen, een bloemschikcursus, nieuwjaarsrecepties, 

versierde wagen bij de lichtjesparade, 
expositie energie, boekenmarkt, kerstmarkt, 
schaatsbaan in de Weideblik, zomerdagspelen, 
luchtkussenfestival, braderieën, rommelmarkten, 
wandelpuzzeltochten met prijzen, 
schaatswedstrijden op de vijver aan de 
Curiestraat, playbackshow, auto fototoertocht, 
klootschieten, ruilbeurs, nieuwjaarbal, dropping, 
fietspuzzeltocht, cursus poppenmaken, 
bejaarden handwerkclub, cursus Macramé, 
filmavond voor volwassene, dierenkeuring 
op dierendag, bingomiddag voor 65 plussers, 
streekproductenmarkt. 

Er is waarschijnlijk nog veel meer georganiseerd wat niet was terug te vinden. 

Straten zeskamp

Hobbybeurs 2003
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Juni 1999

Vrijwilligers vanaf de oprichting tot op heden

Een vereniging kan niet bestaan zonder vrijwilligers. Het 1e door leden aangesteld  
bestuur heeft in 1975 direct het besluit genomen om een feestavond voor actieve 
vrijwilligers te organiseren. Het bestuur was toen ook al van mening dat je zuinig moest 
zijn op je vrijwilligers en dat zij een feestavond wel verdienden. 
Dit is in de afgelopen 50 jaar niet veranderd. Ieder jaar wordt er door het bestuur 2 
evenementen voor de actieve vrijwilligers georganiseerd. 
Een gezellige avond met allerlei activiteiten en voor eenieder een cadeau en in september 
wordt er een dagreis aangeboden. Met Kerst krijgt men een attentie.   

2004

Groenmarkt mei 1994

2005
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Jeugdactiviteiten

Vanaf de oprichting in 1974 werd er al iets voor de jeugd gedaan.  Op de 1e 
ledenvergadering werd er een commissie aangesteld voor de jeugd. 

Vanaf 1975 na de opening werd er een jeugdclub en een jeugdsoos opgericht. 
Er werd in de loop der jaren door de commissie veel voor de jeugd georganiseerd. Vaak 
viel dit onder de activiteitencommissie maar geregeld liep dat ook door elkaar heen.
Iedere veertien dagen was er een filmochtend voor de jongste jeugd. Deze werd door 
ongeveer 60 à 70 kinderen bezocht.  
Elk seizoen waren er veel kinderen actief bezig in hun wekelijkse clubuurtje. Er werd 
geknutseld en getimmerd. Er was toen nog een timmerclub voor de jongens en een 
aparte knutselclub voor de meisjes. 

Van 1992 tot 2005 organiseerde de wijkvereniging de voorrondes van het Vara 
Kindersongfestival. 

Timmerclub jongens Knutselclub meisjes

←1988

2002

1989?→
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Jeugdclub donderdagavond 2005

Rond 2000 was er een samenwerking met de Tamboer en werden tegen gereduceerde 
prijzen kindervoorstellingen aan leden 
aangeboden.

In de afgelopen 50 jaar werd er voor de 
kinderen het volgende georganiseerd:
Vossenjachten, kindercarnaval, kinderbingo, 
poppenkast theater, jeugdsoos, kinderdisco, 
kindermarkt, een stuif-es-in middag, 
playbackshow, dagje Drouwenerzand, 
knutselmiddagen, koekjesbakken, paaseieren 
zoeken wat later is aangevuld met het 
paasontbijt. 

Als afsluiting werd er ieder jaar een clubkamp voor kinderen vanaf 8 jaar 
georganiseerd. 
Er is vast nog veel meer in de afgelopen 50 jaar voor kinderen georganiseerd wat nu 
niet benoemd is.

Koekjes bakken 2003, wachten totdat 
ze gebakken zijn

  Jongens donderdagavondclub 2008 2010

Meidenclub



15

Sportactiviteiten
Sport ging eveneens in augustus 1974 van start 
in een gymnastieklokaal aan de v.d. Helststraat.
Er werd in het begin alleen bejaardengymnastiek 
en recratief volleybal gespeeld. Beiden waren 
in 1974 al opgericht. In nov. 1974 werd er een 
Volleybalwedstrijd gespeeld tegen Krakeel.  
Later kwamen de sporten Tafeltennis, Voetbal, 
Zaalvoetbal, Badminton, Jazzballet, en Aerobics 
er bij.
Voor de jeugd waren er ook sporten zoals 
jeugdvoetbal, judo en kinderballet.
Het sporten werd op verschillende locaties 
gehouden. In de sporthallen aan de 
Curiestraat, Booyenverlaat en sporthal Trasselt.                                                                                    
Er kwamen zoveel aanmeldingen waardoor er 
een wachtlijst ontstond. 

In 1984 waren er  wekelijks ongeveer 250 mensen actief bij één of meer sporten 
betrokken. 
De volleyballers speelden met 4 teams mee in de ’Knapper-competitie’ en werden ook 
zo nu en dan kampioen. Daarnaast werd er door Wout Kelder en Ineke Overdijk het 
stratenvolleybaltoernooi georganiseerd. In 1981 begon men met 26 teams. In 1984 waren 
dit al meer 60 teams. Door de teruglopende aanmeldingen moest dit mooie evenement 
na meer dan 30 jaar stoppen. Dit jaar 2024, werd het stratenvolleybal voor het eerst weer 
opgepakt en georganiseerd door volleybalvereniging Olhaco.

Jazz dance volwassenen 2003

Ouderengym

Aerobicteam

Stratenvolleybal Damesvolleybalelftal
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Voetbal
Nadat de wijkvereniging op 17 juni 1974 was opgericht werd er al snel gesproken om ook 

een voetbalteam op te richten. In december 1974 is er een oproep ge-
plaatst in het wijkkrantje voor het oprichten van een voetbalteam. Op 
18 Juni 1975 heeft het voetbalteam van wijkvereniging de Weide zijn 
eerste wedstrijd gespeeld, tegenstander was een team van Albert Heijn. 
In dit jaar werd er ook een jeugdvoetbalteam opgericht. Ieder seizoen 
werd er zaalvoetbal gespeeld. Een aantal voetballers van het voetbal-
team de Weide wilden graag een eigen nieuwe zaterdag voetbalvereni-
ging oprichten. De mogelijkheid werd geboden daar er sportvelden 
werden aangelegd op de plaats waar vroeger de waterzuiveringsin-

stallatie stond. De wijkvereniging verleende alle medewerking aan dit initiatief. In Wei-
denieuws van januari 1981 werd hier een oproep voor het opgeplaatst. Op 13 april 1982 
werd V.V. de Weide opgericht, deze is dus helemaal voortgekomen uit de recreatieafdeling 
voetbal van de wijkvereniging. 

De tafeltennisclub, aerobic, gymnastiek en de balletgroep en als laatste de volleybal, 
zijn inmiddels gestopt vanwege teruglopende aantallen deelnemers.  

Badminton werd in 1980 voor het eerst gespeeld met 2 groepen van 8 personen. Dit 
groeide uit naar 72 spelers en een wachtlijst van 22 personen. In okt. 1981 werd het 
badminton uitgebreid met een instructieavond. Instructeur was Bob Sopacua. Ieder 
jaar werd er een enkel- en een mixdubbel toernooi georganiseerd. 

Jeugd jazzdansen 2003

2005
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Interview met Arend Smit en Willem Snijders
Door Berend Bosma

Wie meer wil weten over de wijkvereniging moet bij Wim Snijders en Arend Smit zijn. Al 
bijna vanaf de oprichting, vijftig jaar geleden, zijn ze betrokken bij de vereniging.  Hoog 
tijd dus voor een interview!

Hoe kwamen jullie bij de wijkvereniging? 
Arend: “Het was in ieder geval een knallend begin. Ik was boodschappen aan het doen 
in de Wielewaal, toen voormalige voorzitter Jan Jonker tegen mijn auto aan reed. Jan en 
ik raakten in gesprek. Van het een kwam het ander, al snel zat ik in het bestuur van de 
vereniging. Gelukkig kon de auto gemaakt worden.”
Wim: “Wij kwamen eind 1973 als vierde in de wijk Schoonvelde-Oost wonen, de hele 
wijk stond nog leeg. We waren nieuw in Hoogeveen, we woonden daarvoor in Bussum. 
Gemeente Hoogeveen was een groeiende gemeente, ze hadden veel personeel nodig. Toen 
ik bij de gemeente kwam werken werd me gelijk een woning aangeboden. We werden lid 
van de wijkvereniging. Ik zat bij de klaverjasclub. In 1979 kwam Jan Jonker naar mij toe. 
Hij wist dat ik verstand had van financiën en haalde me over om penningmeester van de 
wijkvereniging te worden.”

Even rekenen, ben jij dan al 45 jaar de penningmeester? 
Wim: “Dat klopt, lang, hè? Al is er in de loop der jaren 
wel veel veranderd. Op het begin was het maar een kleine 
vereniging, de boekhouding was klein. De contributie werd 
maandelijks aan de deur opgehaald. Eén gulden, contant 
betalen, ouderen kregen korting. Nu is de boekhouding een 
stuk ingewikkelder. Gelukkig ben ik met pensioen en kan ik 
het overdag doen. Gemiddeld ben ik twintig uur per week 
bezig met taken voor de vereniging. 
Ik ben er trots op dat we in al die jaren nog nooit schulden 
hebben gehad. Ja, tuurlijk hebben we wel eens geld moeten 
lenen, zoals voor de bouw van ons eerste wijkgebouw. Bij 
de gemeente konden we een renteloze lening afsluiten 
van zesduizend gulden, daarmee hebben we een houten 
schoolgebouw gekocht. 

Arend, wat was jouw rol in het bestuur?
Arend: “Toen Jan Jonker stopte als voorzitter, volgde ik hem op. Jarenlang ben ik 
voorzitter geweest, toen ik met pensioen ging vond ik het mooi geweest. Trouwens, wist je 
dat er in al die vijftig jaar maar drie voorzitters zijn geweest? Jan Jonker, Hein Akerboom 
en ik? 
Toen ik vijfenzestig werd stopte ik dus als voorzitter, ik wilde het rustiger aan gaan doen. 
Dat is niet echt gelukt, want sindsdien ben ik vooral druk met de bingo. Mensen denken 
soms dat alle bingoprijzen gesponsord worden, dat is zeker niet het geval. Regelmatig ga ik 
samen met mijn vrouw op pad om bingoprijzen in te slaan en in te pakken. 
Wim: “De inkoop van prijzen is Arend wel toevertrouwd. Die kracht heeft hij 
overgehouden aan zijn loopbaan als bedrijfsleider van een supermarkt. Arend is een echte 
handelaar. Maar hij doet nog meer hoor. Hij gaat ook altijd op pad om adverteerders te 
zoeken voor de wijkkrant want zonder adverteerders zou er geen wijkkrant zijn en dat is 
Arend zijn verdienste. 

Hoe ziet zo’n bingoavond er eigenlijk uit? 
Arend: Meestal komen er zo’n honderdtwintig mensen per avond. De groep is relatief 

Januari 2000: voorzitter Arend feliciteert Willem met zijn 
20 jarig penningmeesterschap
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jong, het merendeel is onder de vijftig. En door de prijzen voor de bingo en de drankjes 
betaalbaar te houden, willen we voor iedereen toegankelijk blijven. Vooral op de 
hoofdprijzen komen mensen op af. Daarnaast houden we in de pauze een verloting 
met zeker 75 prijzen. Ook daar koop ik de prijzen voor in. Ik vind het zo mooi om te 
zien hoe mensen genieten van de avond. Ook ben ik zo blij met de vele vrijwilligers die 
helpen.

Over vrijwilligers gesproken, hebben jullie er nog genoeg? 
Wim: “Om eerlijk te zijn … het valt niet mee om voldoende vrijwilligers te vinden. 
Alleen de mensen van de schoonmaak krijgen een vergoeding, voor de rest zijn het 
allemaal vrijwilliger. We hebben genoeg mensen die af en toe willen helpen. Maar we 
zouden zo graag wat verjonging in het bestuur willen hebben of mensen willen hebben 
voor een vaste, wekelijkse activiteit.” 
Arend: “Toen wij begonnen als bestuursleden waren wij dertigers, we hadden een jong 
bestuur, nu zijn we allemaal grijze duiven, we zouden zo graag wat verjonging willen 
hebben. Het is lastig om jongeren te vinden die wat voor de vereniging willen doen, 
mensen willen zich niet meer vast laten leggen.”
Wim: “We doen veel moeite om onze vrijwilligers te behouden, we proberen ze zoveel 
mogelijk in de watten te leggen. Elk jaar organiseren we een dagje uit voor de actieve  
vrijwilligers. Meestal is dat een busreis. Elk jaar weer maken we de leukste dingen mee. 
Zo waren we een keer bij het IJsselmeer. Er was ook iemand mee die in de rolstoel zat. 
Toen we bovenaan de kade waren, ging die rolstoel per ongeluk van de rem en begon 
die te rollen. Op dertig centimeter van het water kwam de rolstoel tot stilstand, bijna 
lag diegene in het IJsselmeer. Iedereen was lijkwit van de schrik. Gelukkig is het goed 
afgelopen en kunnen we er achteraf erg om lachen. De reisjes zijn voor mij echt elke keer 
weer het hoogtepunt van het jaar.”

En Arend, wat zijn voor jou de hoogtepunten? 
Arend: “De Koningsdag, zonder twijfel. Elk jaar weer sta ik bij het Rad van Avontuur. 
Dit jaar hadden we over de honderd rondes, daarvoor heb je een heleboel prijzen nodig. 
Toch is het een echte publiekstrekker. Voor slechts één euro kan je hele leuke prijzen 
winnen. Afgelopen jaar was het extra leuk. Al jaren helpt Henri Hamming mij met het 
rad. Hij draait, ik lees de nummers op. Henri is slechtziend, hij geniet er zo van om te 
helpen. Maar omdat ik altijd zo schor word van het nummertjes roepen, hebben we het 
dit jaar omgedraaid. We hebben zo genoten!”

Het winkelcentrum is veranderd, nu moeten jullie steeds vaker uitwijken naar het 
Steenbergerpark 
Arend: “Dat klopt. Goh, ik weet nog wel dat het park werd aangelegd. Wist je dat 
de heuvel in het park is gemaakt met vervuilde grond, de gemeente moest dat kwijt. 
Destijds vroegen ze ons om mee te denken over de invulling, de speeltoestellen en de 
waterpartijen. Vroeger werden er eigenlijk nooit activiteiten georganiseerd in het park, 
hooguit een volleybaltoernooi. Dat is nu wel anders, mooi dat het park nu zo intensief 
gebruikt wordt.”

En nu bestaat de wijkvereniging vijftig jaar. Komt er nog een feestje? 
Wim: “Het is jammer dat alles tegenwoordig zo duur is. Ik weet nog wel hoe groots het 
vijftienjarig jubileum was. We hadden een enorme tent gehuurd, er waren optredens 
van Henk Wijngaard en Saskia en Serge, de hele week was er iets te doen. Maar dat is nu 
allemaal niet meer te betalen. Het geld wat we voor het jubileum hebben gereserveerd 
geven we nu aan de verschillende clubs en groepjes binnen de vereniging, dan kan 
iedereen daar zelf iets extra’s voor doen om het jubileum te vieren. Ook willen we nog 
een open dag organiseren.”
Arend: “We hopen dat we over vijf jaar weer een interview kunnen doen. Al ben ik bang 
dat er tussen nu en tien jaar veel vrijwilligers moeten stoppen. We vergrijzen enorm! 
De volgende generatie moet wel op gaan staan, ons komen helpen. Aan de andere kant 
houdt het ons allemaal wel jong, al die drukte. 
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←??→

Toneelvereniging

In november 1974 werd er de eerste keer gerepeteerd door de toneelvereniging. Na 
enkele optredens moest men i.v.m. een tekort aan spelers het opgeven. In 1980 hebben 
een aantal oud toneelspelers de vereniging weer opgericht, jaarlijks werd er in Weidestyn 
een uitvoering gegeven. Wanneer de vereniging weer is opgeheven is niet bekend, 
in 1986 is er nog een uitvoering geweest. In okt. 1991 werd de vereniging opnieuw 
opgericht. Sindsdien geeft men ieder jaar in de grote zaal van het wijkgebouw, een 
uitvoering van een prachtig toneelstuk. Meestal in maart en op 2 verschillende avonden. 

Bingo
Op 12 april 1975 werd op de openingsdag van het wijkgebouw s'avonds 
Bingo gespeeld. 
Gedurende dat jaar werden er ook kinderbingo’s georganiseerd. Na okto-
ber 1976 werden geregeld bingoavonden voor volwassenen gehouden, ook 
waren er bingomiddagen speciaal voor 65 plussers. 
Bingo is momenteel een vaste en belangrijke activiteit van de wijkvereni-

ging. Iedere 2e zaterdag van de maand wordt de volwassenen bingo, met een grote ver-
loting, door Arend Smit (zie ook het interview met Arend op pagina 17 en 18) georgani-
seerd. Deze avonden worden druk bezocht. De minimum leeftijd is 16 jaar. 

Bingoprijzen vroeger                                                   Bingoprijzen anno nu

                                ---------------------------------------------------------------------
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Interview met Sandy Schelvis, lid v.d. toneelcommissie
Door Ina Brinkman

Sandy is al 19 jaar lid en speler van toneelvereniging de Weide. Ze 
zag destijds een oproep in Weidenieuws staan waarin toneelspelers 
werden gezocht. Ze wilde al heel lang bij een toneelgroep en heeft 
zich direct aangemeld. De toneelvereniging is in het wijkgebouw aan 

de  Curiestraat opgericht. Toen het wijkgebouw 
in de Ploeger kwam, hadden ze geen podium 
in de zaal gebouwd. Men bouwde voor elke 
uitvoering zelf een podium van lege bierkratten, 
welke bij de plaatselijke super werden opgehaald. 
Daaroverheen werden planken gelegd en dat 
was het podium. Later werd er in de grote zaal 
een vast podium gebouwd en nog later kwamen 
er gordijnen en verlichting bij. De verlichting 
is kortgeleden vervangen door LED-verlichting 
waar de toneelspelers erg blij mee zijn.

Sandy is niet alleen actief als speler maar ze is 
ook al 13 jaar lid van de commissie, die verder 
bestaat uit Jos Diphoorn, Mieke Slagter en Tieme 
Stevens. Sandy is contactpersoon van het toneel en schrijft stukjes over het toneel in 
Weidenieuws en ze houdt de Facebookpagina van “Toneelvereniging de Weide” bij. 
De toneelvereniging bestaat momenteel uit 14 leden. Vanaf september komen de 
leden iedere maandag bij elkaar om te oefenen voor de toneeluitvoering in maart. 
Een toneelstuk wordt uitgezocht door een leescommissie bestaande uit 3 à 4 
toneelverenigingsleden. Deze samenstelling wisselt ieder jaar.
Het zijn zeer gezellige avonden waarbij veel gelachen wordt. Na de uitvoering komt men 
nog een keer bij elkaar om het opgenomen toneelstuk zelf terug te kunnen zien. In juli 
sluit men het seizoen af met een barbecue. 

Voor de uitvoering wordt het toneeldecor 
opgebouwd door de decormeesters Tinus 
Kamman en Berend Bakker. Tijdens de 
uitvoering worden er weleens grappen onderling 
uitgehaald wat voor komisch en hilarische 
taferelen zorgt maar wat het publiek niet in 
de gaten heeft. Ook neemt iedereen tijdens de 
uitvoeringen wat lekkers mee, dat achter de 
coulissen lekker wordt opgepeuzeld. 
Het is weleens gebeurd dat een man een 
vrouwenrol in het stuk kreeg en dat hij dan op 
hoge hakken moest lopen. Maar als je maat 47 
hebt waar haal je deze pumps dan vandaan? Dus 
werd er van een stuk hout een hoge hak gemaakt, 
deze werd onder een sneaker geplakt zodat de 

toneelspeler toch op hoge hakken kon lopen.  

Het toneelgezelschap bestaat uit een vaste kern daarnaast komen er geregeld nieuwe 
spelers bij en gaan er soms ook weer spelers weg. De langstzittende speler is Anneke 
Pastoor, de jongste speler is 20 jaar en doet dit seizoen voor het eerst mee.  
“Het is een gezellige toneelvereniging, iedereen is welkom", aldus Sandy. "Al moet je wel 
minimaal 18 jaar zijn want dat is onze leeftijdsgrens. Wij missen ook nog een grimeur, 
het afgelopen seizoen heeft iedereen zichzelf moeten grimeren. Ik hoop dat meer leden 
zich bij onze gezellige toneelvereniging gaan aansluiten”.
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Interview met Rineke Kroon en Gerda Guichelaar
Door Karin Hassink

Rineke Kroon en Gerda Guichelaar hebben 
samen de jeugdclubs onder hun beheer. Rineke al 
sinds 1989, Gerda is de gelederen in 1995 komen 
versterken. Inmiddels hebben beide dames het 
wel wat afgebouwd; op dit moment organiseren 
ze nog ca. 5 workshops per jaar. Met de 
wekelijkse jeugdclubs zijn ze inmiddels gestopt.

De jeugdclubs zijn destijds begonnen met twee 
groepen: 1 jongens- en 1 meisjesgroep. Wegens 
groot succes groeiden ze snel. Al na korte tijd 
waren er zes groepen van ca. 15 kinderen en 
stonden er ook nog 50 kinderen op de wachtlijst!  
De wekelijkse clubmiddagen werden aan het 
eind van het jaar afgesloten met een kamp voor 
kinderen van 8 – 12 jaar. Later mochten, op veler verzoek, kinderen vanaf 6 jaar mee.

Tijdens de jeugdclubs zijn er veel verschillende 
materialen en technieken voorbijgekomen: 
wolvilten, knippen en plakken, zagen, werken 
met kralen, kleien, papier maché… Eigenlijk te 
veel om op te noemen. Alleen breien en haken 
hebben ze nooit gedaan. Met een uurtje per week 
kom je daar niet zo ver mee was het idee. 
De ideeën kwamen uit boeken en later ook van 
internet, maar vooral ook van goed om je heen 
kijken en leuke dingen te “vertalen” naar een 
activiteit die passend is voor de doelgroep. 
Leuk detail: er komen nu nog steeds enthousiaste 
reacties van volwassenen die als kind deelnamen 
aan de jeugdclubs. Er zijn er zelfs die nog werkjes 
uit die tijd bewaard hebben!

Materialen werden deels aangeschaft vanuit het budget, maar er werd ook veel materiaal 
gedoneerd door de omgeving: wol, leer, tegels voor mozaïek, oude overhemden voor het 
maken van verfschorten, etc. En natuurlijk is er veel materiaal gewoon te vinden: Rineke 
kwam nooit zonder een bak met schelpen van het strand af of zonder een zak met 
dennenappels uit het bos.  
De jeugdclubs hadden ook een klei-oven. Deze klei-oven was het begin van de 
keramiekgroepen! De allereerste cursus keramiek is gedaan door vrijwilligers van de 
wijkvereniging. Tijdens deze cursus is er een vaas gemaakt. 

De kampen waren het hoogtepunt van het jaar. Er werd altijd overnacht in een 
kampeerboerderij met stapelbedden. De eerste keer gingen ze heel optimistisch op de 
fiets, maar op de terugweg bleek het een hele toer om veilig naar huis te fietsen met 

1989 Straattekenen 340 kinderen

Hobbyclub 2003

Paasknutselen
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kinderen die bijna zaten te slapen op hun fiets. 
Vanaf dat moment werden de kinderen door de 
ouders gebracht en gehaald.  
De activiteiten waren afhankelijk van de 
locatie en het weer. Tijdens zo’n kamp werd 
er bijvoorbeeld een nachtwandeling gemaakt, 
zonder zaklantaarns! Iemand had een kaart bij 
zich, er werd aan de kinderen verteld waar op 
de kaart ze zich bevonden en dan moesten ze de 
weg weer terugvinden. Of er werd een vuurtje 
gestookt in het bos en dan broodjes bakken. 
Er zijn ook goede herinneringen aan de kampen 

in Ommen, waar vlotten werden gebouwd en er 
een waterglijbaan werd gemaakt. Uiteraard moest 
de leiding ook op de glijbaan en het feit dat zij 
niet in badpak waren was geen belemmering. 
Dan maar volledig gekleed!
 
De Harry Potter kampen waren het
ab-so-lute hoogtepunt. Tijdens deze kampen was 
iedereen verkleed, de leiding als professoren. De 
activiteiten waren passend in het thema zoals 
bijvoorbeeld toverdrankjes brouwen (groene 
ranja met zout) en natuurlijk zwerkbal! 
De bonte avond was vaste prik. Hiervoor werd tijd ingeruimd zodat de kinderen deze 
avond konden voorbereiden. De meesten deden dat in groepjes, de echte durfallen 
deden het alleen. En ook hier werd er uiteraard een bijdrage van de leiding verwacht.

Op dit moment zijn er nog twee timmergroepen. Beide groepen zijn voor zowel jongens 
als meisjes. Echter: er is dringend behoefte aan jonge mensen met nieuwe ideeën die 
willen helpen bij de jeugdclubs waardoor ze weer wat zouden kunnen uitbreiden.  
Ben jij iemand die het leuk vindt om ca. 1,5 uur per week een jeugdclub te leiden? Dan 
wordt je van harte uitgenodigd om je aan te melden via: 
jeugdclubs@wijkverenigingdeweide.nl

Ommen 2005

De loodgieter

Bij het oude wijkgebouw organiseerde de activiteitencommissie een 
vossenjacht door de wijk. Een aantal vrijwilligers waren dan in de wijk 
aan het werk als tuinman of glazenwasser of iets anders. Wanneer 
kinderen een vos hadden gevonden kregen ze een letter en wanneer 
ze alle vossen hadden gevonden konden ze een woord vormen en snel 
teruggaan naar het wijkgebouw. Hein Akerboom had bij een van die 
vossenjachten de functie van loodgieter gekregen. Hij had een overall 
aan, had een workmate, wat koperen pijpjes en een soldeerbrander bij 
zich. Bij een huis mocht hij in de voortuin staan en daar zijn “beroep” 
uitoefenen. Dat deed hij kennelijk erg overtuigend want de meeste 
groepjes met kinderen liepen hem voorbij. Na een tijdje ging een paar 

deuren verderop de deur open en daar verscheen een dame in de deur. Zij vroeg hem 
wanneer hij klaar was, of hij dan even bij haar langs te komen want zij had een lekkage 
in huis. Hein was dus een heel overtuigende vos, hij heeft haar uitgelegd dat hij mee deed 
aan een wijkverenigingsactiviteit en dat hij geen echte loodgieter was. Hilariteit alom.

--------------------------------------------------------------
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Koninginne- en Koningsdag door de jaren heen
Vanaf 30 april 1974 werd er door de wijkvereni-
ging Koninginnedag gevierd. Rondom het wijk-
gebouw aan de Curiestraat werd er volop feest ge-
vierd. Toen het wijkgebouw aan de Ploeger klaar 
was werd Koninginnedag in het winkelcentrum 
gehouden. 

Maar het evenement groeide dusdanig 
uit, dat deze locatie te klein werd. Het verplaatste 
zich naar het grasveld naast het wijkgebouw. Dit 
was voor de vrijwilligers prettiger daar er direct 
vanuit het wijkgebouw dingen geregeld konden 
worden. Dit grasveld had een bestemmingsplan 
voor bebouwing dus werd er in 2022 uitgeweken naar het Steenbergerpark. Dat ging 
niet zonder slag en stoot. In het park is immers geen stroomvoorziening en zijn er geen 
toiletten. Voor de activiteitencommissie was dit een enorme klus. Maar die werd ge-
klaard. Koningsdag is een zeer groot evenement geworden welke bezoekers trekt uit heel 
Hoogeveen en omgeving. In 2001 ging Koninginnedag niet door daar het Koninklijk 
gezelschap Hoogeveen deze dag ging bezoeken. De activiteitencommissie, actief als ze 
waren, pakte het verder op en besloot op 5 mei een bevrijdingsfeest te houden. Met groot 
succes.

1999

2003

2005

Jaren 80

1999
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Geschiedenis van oliebollenverkoop

In december 1974 zijn vrijwilligers van de wijkvereniging 
oliebollen gaan verkopen om de kas te spekken. Men kocht 
de oliebollen in van de bakkraam op de Hoofdstraat van de 
fam. Sipkema. Men verkocht dat jaar 300 zakken oliebollen en 
verdienden er totaal 300 gulden voor de wijkvereniging mee. 
Dit werd een jaarlijks terugkerend evenement. 
In eind jaren tachtig werd er altijd op 30 december in het 

wijkgebouw aan de Curiestraat een kinderoliebollenbingo gehouden en de kinderen 
kregen dan oliebollen. Naarmate er meer kinderen kwamen werden de kosten voor de 
oliebollen steeds hoger.

Zo werd er In 1992 door de toenmalige activiteitencommissie besloten om wat pakken 
oliebollenmix te kopen en met een paar friteuses zelf de oliebollen te gaan bakken. De 
oliebollenlucht ging via de afzuiging naar buiten en al snel kwamen mensen vragen of 
de wijkvereniging soms oliebollen verkochten. En zo werd besloten om het jaar erop te 
beginnen met de verkoop van zelf gebakken oliebollen wat tot op heden nog ieder jaar 
gebeurt. Stonden er de eerste jaren steeds meer friteuses opgesteld, inmiddels is er een 
grote gasfriteuse om de oliebollen te bakken en een grote elektrische friteuse voor de 
appelflappen. 
Sinds 1993 zijn er ruim 63.000 oliebollen en appelflappen gebakken en verkocht.

                                 ------------------------------------------------

←2002

2003→

Peuterspeelzaal
De peuterspeelzaal heeft een belangrijke functie gehad tijdens de oprichting en in de 
loop der jaren voor de wijkvereniging. Er werd een woning gehuurd bij het Welzijncen-
trum aan de Bethesdastraat. Enthousiast timmerden een aantal vrijwilligers het meu-
bilair voor de peuters. In augustus 1974 kon de peuterspeelzaal dan ook van start. De 
peuterspeelzaal werd op 1 januari 1978 een zelfstandige vereniging met de naam ’De 
Buitelbam’. In 1998 verhuisde de peuterspeelzaal mee naar het nieuwe wijkgebouw aan 
de Ploeger. Zij bleven hier tot december 2012. In 2012 gaf namelijk het gemeentebestuur 
van Hoogeveen aan, dat de wettelijke voorschriften veranderd waren en dat de huisves-
ting voor peuters in het wijkgebouw nu niet meer aan deze voorschriften voldeden. De  
peuterspeelzaal werd overgeplaatst naar een basisschool. 
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Interview Tinus Kamman en Hein Akerboom
Door Desirée Boom

Op een warme zomeravond in juni zoeken Hein en ik de koelste ruimte in het 
wijkgebouw uit. Dat blijkt de grote zaal te zijn, waar we aan een tafeltje gaan zitten. Even 
later komt Tinus er ook bij en kunnen we beginnen. 

De eerste vraag is hoe lang ze al lid zijn van de wijkvereniging. 
Tinus en zijn vrouw Jorien werden lid in 1981, 
Hein in 1986. Hein: “in maart ’87 ben ik lid 
geworden van de activiteitencommissie, waarvan 
ik toen dacht dat het een eenmalig optreden 
zou zijn. Ik werd gevraagd of ik een dagje wilde 
helpen en moest me melden bij het wijkgebouw, 
toen nog aan de Curiestraat. Jan Jansen was toen 
de voorzitter van de activiteitencommissie. Ik 
kwam binnen en werd meteen aan de mensen 
daarbinnen voorgesteld als nieuw lid van de 
activiteitencommissie!”. 
“Ja, zo ging dat,” zegt Tinus. Hein vertelt verder 
“Als ik op 1 september stop met mijn taken voor 
de activiteitensommissie, heb ik het 37,5 jaar 
gedaan. Nou, dat is denk ik niet slecht. 

                                      Maar Tinus en Jorien doen het nog langer!”  

Tinus: ‘Ik ben vanaf ’81 gelijk in de activiteitencommissie gegaan, toen Jan Jansen 
voorzitter werd, werd ik voorzitter van de klaverjascommissie en dat heb ik 25 jaar 
gedaan.” 
Tinus heeft veel verschillende voorzitters van de activiteitencommissie meegemaakt: 
“Toen ik bij de activiteitencommissie kwam, was eerst Henk Visser de voorzitter, en hij 
gaf het over aan Jans Epping. Daarna kwam Johan Lunenborg, en daar heb ik het van 
over genomen. Jan Jansen nam het van mij over.” Hein: “En toen kwam ik, in maart, 
en na de zomer zei Jan Jansen dat hij het te druk had met volleybal fluiten, en werd 
ik opeens aangesteld als voorzitter. Toen kwam ik ad interim in het bestuur van de 
wijkvereniging, maar daar ben ik nooit meer uitgegaan.” 
Gelach van beide heren. 
 
Tinus is bij de wijkvereniging gehaald door een buurman, “die zat bij klaverjassen. Dat 
was een ouder echtpaar en die vroegen ons een keer mee. Dus toen zijn Jorien en ik 
meegegaan, en zo is het begonnen. Van het één kwam het ander.” Hein: ”Bij mij was 
het een commissie die langs de deuren kwam 
bij nieuwe wijkbewoners, en die hebben me lid 
gemaakt. En ik ben gaan helpen om dat ik vond 
dat als je wilt dat in een wijk iets gebeurt voor 
de kinderen, dan zal je daar zelf ook aan mee 
moeten werken, en niet altijd kijken naar de 
gemeente om iets te organiseren. In die tijd had 
je een spotje op TV met de leus ‘De samenleving 
ben je zelf ’ en dat is mijn motto geworden. Dus 
als je wilt dat er iets gebeurt, moet je er zelf iets 
aan doen. En dat heb ik geprobeerd.”
 
Wat vooral veranderd is in vergelijking met 
vroeger, is hoe moeilijk het is geworden 
om vrijwilligers te vinden. Zoals voor de 

Carnavalbingo

Donderdagclub 2008
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Timmerclub. Tinus: “Je moet mensen vinden die bereid zijn elke week te komen helpen, 
en je moet creatief zijn. Daar zien veel mensen tegenop, om elke week iets nieuws te 
bedenken om te maken met de kinderen. Maar je moet gewoon om je heen kijken. Ik 
zag laatst bij mijn andere vrijwilligerswerk een houten kiepauto. Daar heb ik foto’s van 
gemaakt en die gaan we dan bij de timmerclub namaken.” 
                                                                                                                        
Hein: “Het is een landelijke trend. Vrijwilligers die zich elke week willen inzetten kan je 
bijna niet meer krijgen. Hulp met Koningsdag of het Springkussenfestival, dat lukt nog 
wel, dat is maar één keer. Maar echt hulp bij Tinus bij de Timmerclub is lastig. Na corona 
hebben we bij bijna elke club een grote groei aan deelnemers gehad. Zo hebben keramiek 
en quilten een stop, die kunnen er echt niemand meer bij hebben. Kaarten is gegroeid 
van 20 naar 40 deelnemers. De enige kwijnende clubs zijn sjoelen en darten.”
 Tinus: “Maar daar zien we ook weer stijgingen.” 

Hein: “We waren bang dat het na corona niet meer op gang zou komen.” Tinus: “Er zijn 
wel een heleboel mensen gestopt. Zo zijn er bijvoorbeeld ook veel andere wandeltochten 
die zijn gestopt na corona. Mensen kwamen thuis te zitten en hadden daarna niet meer 
de puf om weer grote dingen te gaan organiseren.” 
Hein: “En het papierwerk voor de vergunningen is ook veel meer geworden. Ik snap 

ook dat er veel dingen niet doorgaan. Veel regeltjes, en 
mensen die het na corona wel fijn vinden om niet zoveel 
te hoeven. Wij niet, wij zijn in corona gewoon doorgegaan 
met dingen verzinnen om de boel op gang te houden. Ik 
heb het nog nooit zo druk gehad met papierwerk als in 
corona!”
 Tinus: “En wij met de timmerfabriek.” Hein: “Ja, 
dat haalde de TV toen. Je las in de krant alleen maar 
klaagzang van dorpshuizen die geen inkomsten hadden 
en bijna failliet gingen. En dan had je zo’n rare vereniging 
in Hoogeveen, die ging een timmerfabriek openen en 
vogelhuisjes en insectenhotels maken en op inschrijving 
verkopen. Die kwamen mensen dan aan de deur ophalen. 
En we hielden ons aan alle regels! Het heeft eerst groot in 
Dagblad van het Noorden gestaan, en toen kwam RTV 
Drenthe. Maar het is eigenlijk nooit gestopt.” Tinus: “Nee, 
dat loopt nog steeds. Nu even niet natuurlijk, maar straks 
in september gaan we weer vol aan de bak.”

 
Wat staat er nog op de planning? 
Hein: “In september eerst de open dag voor het 50-jarig bestaan. Dan komen er 
kraampjes te staan van alle commissies, zoals quilten en keramiek. Iedereen zal acte de 
présence geven. Ook een beetje als promotie 
voor het gebouw, want je wilt niet weten 
hoeveel mensen er nog met stemmen 
binnenkomen en vragen ‘hè wat is dit?’ 

Er komen ook nog een paar grote dingen 
voor het gebouw. Zo komen er nog wat meer 
zonnepanelen op het dak, en willen we de 
CV-ketels vervangen door warmtepompen. 
Daar moet nog een goed advies voor 
binnenkomen. En dan kunnen we behoorlijk 
besparen op de energie”.
 
En op die manier kan Wijkvereniging 
De Weide met gerust hart de toekomst 
tegemoet.
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Klaverjassen en Jokeren

De klaverjasvereniging is de oudste nog lopende activiteit van de wijkvereniging. Er 
was bij de oprichting al interesse in het klaverjassen. Op zaterdag 29 maart 1975 werd 

er voor het eerst een Paasklaverjastoernooi door 
de wijkvereniging georganiseerd, deze werd 
gehouden in Weidesteyn daar het wijkgebouw 
nog niet was geopend. Dit was de start van de 
oprichting van de klaverjasvereniging. Direct na 
de opening van "het Wijkgebouw" startte op 15 
april 1975 de competitie met 44 klaverjassers.
Iedere dinsdagavond van september t/m mei 
werd er geklaverjast. Tijdens de competitie werd 
er gestreden om een beker, welke in de loop 
der jaren door verschillende bedrijven werd 
gesponsord.  
Jarenlang werd er in de zomer een 
Weidezomerbokaal georganiseerd, 
dit was een toernooi tussen verschillende wijk- en 

buurtverenigingen in Hoogeveen. 
In april 1979, tijdens het eerste lustrum van de 
wijkvereniging, kreeg men het voor elkaar het 
grootste Klaverjastoernooi ooit in Hoogeveen 
gehouden, te organiseren. Hier namen 450 
klaverjassers aan deel, men klaverjaste in een 
grote feesttent. 

Jokeren startte waarschijnlijk in 1989 en 
werd gelijktijdig op de dinsdagavond met het 
klaverjassen gespeeld. Men speelde ook in 
competitieverband. Jokeren is gestopt vanwege 
de afname van het aantal deelnemers. Het is niet 
bekend in welk jaar, waarschijnlijk in 2005. 

Bij zowel het klaverjassen als bij het jokeren werd en wordt er volgens een reglement 
gekaart.

1987 C 1000 bokaal. foto gemaakt door 
G. Boer

Klaverjas en jokerkampioenen 1999

Winnares jokeren 2003Klaverjassen en jokeren 1990
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Klaverjaskampioenen 2005

Interview met de Klaverjascommissie
Door Ina Brinkman

Het interview is met de hele commissie; “want wij hebben geen 
coördinator of voorzitter, we doen het met zijn vieren”,  vertelt Gerard. 
De commissie bestaat uit Marietje van Essen, zij is penningmeester 
van het kaarten en is zeker al 20 jaar lid van de club. Geert Oost ( 9 jaar 

lid)zorgt voor de tellingen en de uitslagen en regelt dat alle leden deze krijgen. Gerard 
Stumpf is secretaris en zit vanaf 2009 bij de club. Tevens is hij afgevaardigde van de 
klaverjasclub in het algemene bestuur. Ina Brinkman is ook 9 jaar lid, zij doet allerlei 
hand en spandiensten, springt in en regelt waar nodig. “Wij zijn nu ongeveer 4 jaar bij 
elkaar en vullen elkaar goed aan” vertelt Gerard. 
De kaartvereniging bestaat al vanaf april 1975, ons oudste lid is Willem Snijders, 
penningmeester van de wijkvereniging, hij is vanaf het begin al lid en is ook de kaarter 
die het vaakst kampioen is geweest.  
Het is een gezellige kaartclub. Dat is in het verleden weleens anders geweest maar nu  
staat gezelligheid boven aan. Er wordt hier niet met het mes op de tafel gespeeld. En als 
dit eens een enkele keer gebeurd dan wordt er door de commissie geprobeerd om hierop 
gelijk te reageren door personen op hun gedrag aan te spreken of er voor te zorgen dat 
diegene zijn gedrag verontschuldigt tegenover de persoon in kwestie. 
Het moet voor iedereen een leuke kaartavond zijn, dus ook voor de minder ervaren 
kaarters. 
Er zijn nu 45 leden. Niet iedereen speelt competitie, daar ben je vrij in. De competitie 
bestaat uit 25 kaartavonden, er zijn ook leden die dit te veel vinden en zo nu en dan 
willen kaarten, ook dat is mogelijk. Er wordt met een klaverjasreglement gespeeld. Het 
competitieseizoen loopt van september t/m begin april, opgevolgd door 5 avonden 
koppelkaarten. Het seizoen start met 2 keer prijsklaverjassen voor de leden en wordt 
afgesloten met een gezellige avond met een hapje en drankje. Op deze laatste avond 
wordt de beker aan de kampioen van het seizoen uitgereikt en de “pitten” kampioen van 
het seizoen wordt bekend gemaakt. Alle leden ontvangen een prijs.
In het seizoen worden verschillende prijsklaverjasavonden georganiseerd, zoals het 
paasklaverjassen, kerstklaverjassen en oudjaarsklaverjassen, hier kan iedereen aan 
meedoen, ook niet- leden. Het is nu het 50e jubileumjaar, in september wordt een 
speciale kaartavond gehouden die speciaal voor de leden van de kaartvereniging is. Dit is 
een kaartavond zonder inleg en er wordt gekaart voor mooie geldprijzen. Dat alles onder 
het genot van een hapje en een drankje, dus echt een 50 jarig jubileum klaverjasavond. 

De commissie geeft aan dat meer leden van harte welkom zijn. Men kan gerust eens 
komen kijken en een avondje mee kaarten, dat verplicht tot niets. Hoe meer zielen hoe 
meer vreugd. 

Pitten en competitiekampioen 2024
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Sjoelen

Sjoelen is in 1994 opgezet door Tjallie Pelgrim en Jenny Meintjens. Een 
aantal jaren geleden dreigde het sjoelen opgeheven te worden door dat 
het aantal leden sterk terug liep. Momenteel zit het sjoelen weer in de lift.

Sjoelkampioenen 2001 2005

Compostactie
Na de opening op 12 april 1975 van het wijkgebouw is men begonnen 
met de verkoop van compost. Na een aantal jaren is dit gestopt en in 
1982 weer opgestart. Nog steeds wordt er ieder jaar compost en tuin-
aarde verkocht. 

----------------------------------------------------------------

20052001
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Interview met Berend Bakker, biljarten op donderdagmiddag en 
Jenny Meintjens coördinator van het sjoelen 
Door Ina Brinkman

Berend en Jenny hebben elkaar in 1989 binnen 
de wijkvereniging leren kennen, beiden waren 
vrijwilligers. Jenny zag Berend klussen en als 
rasechte Amsterdammer zei ze hier iets van. 
Berend, rasechte Groninger, stelde dit niet op 
prijs maar de vonk sloeg wel over. Sinds die tijd 
zijn ze samen. 
Jenny is coördinator van het sjoelen en heeft 
het sjoelen samen met Tjallie Pelgrim in 1994 
opgezet. Later kwam Bert Schonewille de 
commissie versterken. 
Darten en sjoelen gaan sinds die tijd samen, 
iedere donderdagavond wordt er aan de ene kant 
van de zaal gesjoeld en aan de andere kant gedart. 
Vroeger werd er competitie gesjoeld, er waren 

toen meer deelnemers. Momenteel wordt er geen competitie gespeeld; “Maar 
dat willen we in het nieuwe seizoen wel weer opstarten, want we zijn alweer met 13 
spelers en dat kunnen en mogen er best meer worden” vertelt Jenny. Het seizoen loopt 
van september t/m mei. Iedere avond staan er 10 sjoelbakken opgesteld, het spel wordt 
gespeeld met 2 spelers die steeds wisselen, wanneer beiden 3 x hebben gegooid wordt 
er doorgeschoven naar een andere sjoelbak en zo verder totdat er op alle 10 bakken is 
gespeeld. 
Er wordt puur voor plezier gespeeld, gezelligheid staat bovenaan. Voorheen werd er in 
verschillende competitie poules gespeeld zodat ervaren sjoelers bij elkaar inzaten en 
onervaren sjoelers. Iedereen had zo gelijke kansen om in de competitie poule te winnen. 
“Ook dit willen we graag met ingang van het nieuwe seizoen weer op starten” aldus 
Jenny.  
Jenny doet nu de coördinatie alleen maar heeft wel ondersteuning van een sjoelster. De 
sjoelvereniging bestaat uit vrouwen en mannen.
Het seizoen wordt afgesloten met een gezellige avond en een warm en koud buffet. Door 
omstandigheden kon deze gezellige avond dit jaar geen doorgang vinden.
Je kunt Jenny niet alleen bij het sjoelen vinden maar ook bij de wandeltocht, 
op Koningsdag, het springkussenfestival, ze is invaller bij het klaverjassen 
en is schoonmaker van het wijkgebouw. Jenny is dus heel betrokken bij het 
wijkverenigingsgebeuren.

Maar Berend ook. Je kunt hem bijna dagelijks, sinds hij met pensioen is, in het 
wijkgebouw vinden. Hij is begeleider bij de Timmerclub, heeft geregeld bardienst, regelt 
de boodschappen voor het wijkgebouw, zorgt voor de Kerstversiering in en om het 
gebouw, is betrokken bij de wandeltocht, de Koningsdagspelen, het springkussenfestival, 
oliebollen bakken. Tevens maakt hij samen met Tinus de zonnepanelen schoon, helpt 
hem bij verbouwingen en maakt vogelhuisjes, insectenhotels enz. voor de verkoop ten 
bate van de wijkvereniging. Kortom een duizendpoot. Berend geeft aan dat het hem op 
dit moment allemaal even niet lukt want hij is ziekelijk.
Berend is ook coördinator van het biljarten op de donderdagmiddag. Jaren geleden was 
er behoefte om ook op een middag te biljarten, men startte met 3 biljarters waaronder 
Berend en zo rolde hij in het biljart gebeuren. Er zijn nu 6 biljarters, “een mooi aantal” 
aldus Berend. Men speelt geen competitie. Er wordt met 2 spelers tegelijk gebiljart, 
dit wisselt, zo wordt er steeds met een andere speler gespeeld. Men begint met 3 
partijen Libre, het laatste uur wordt er 10 over rood gespeeld. Het biljartseizoen van de 
donderdagmiddag loopt van september t/m mei. Berend geeft aan “We hebben een leuke 
club en spelen voor de gezelligheid”.  

2003
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Interview met Henk Kikkert, coördinator biljarten op de 
donderdagavond 
Door Ina Brinkman. 

Henk was vrachtwagenchauffeur en veel van huis. Toen hij ongeveer 10 
jaar geleden met pensioen ging had hij tijd voor het verenigingsleven.

Hij ging dinsdagavond klaverjassen en op donderdagavond biljarten. Toen de coördinator 
van het biljarten een aantal jaren geleden stopte werd Henk gevraagd om dit over te 
nemen. 
De biljartvereniging op de donderdagavond bestaat al heel lang. In het verleden speelde 
men competitie, de laatste 10 jaar niet meer. 
Dit jaar heeft Henk in overleg met de deelnemers dit weer opgepakt. De standen 
worden iedere avond bijgehouden en maandelijks bekend gemaakt, tevens is er een 
kampioensbeker gekocht.
“Er zijn nu 7 leden, het zou mooi zijn als er een even aantal deelnemers is”, geeft Henk 
aan.
De avond is van 20.00 uur tot 22.30 uur maar iedereen is er al om 19.30uur. Men speelt 
met 2 spelers een partij. Een partij bestaat uit 20 beurten, men speelt niet steeds met 
dezelfde speler, dit wisselt. Er wordt Libre gebiljart. 
Met de Kerst en met Pasen krijgen alle deelnemers een attentie. Het seizoen, welke 
loopt van september t/m mei, wordt de laatste avond afgesloten met de uitreiking van 
de wisselbeker aan de competitiewinnaar. Dit alles onder genot van een hapje en een 
drankje.

Henk is niet alleen te vinden bij het biljarten en bij het klaverjassen, maar ook 
op Koningsdag en op het springkussenfestival. Hij helpt bij het uitzetten van de 
wandeltochten en loopt wanneer deze is uitgezet voor. Je kunt dus gerust zeggen dat Henk 
een actieve vrijwilliger van de wijkvereniging is. Henk zegt zelf hierover:  ”als men je 
eenmaal gevonden heeft word je steeds vaker gevraagd. Maar het is leuk werk en je kunt 
altijd nee zeggen”.

Biljarten
Op september 1986 is de biljartclub opgericht. Na een oefenperiode van een maand zijn 
op donderdagavond 9 oktober 10 biljarters gestart met de biljartcompetitie. Later is daar 
de donderdagmiddag bij gekomen. Nog steeds wordt er op beide dagdelen gebiljart.

Mei 1999 2002
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Noorderlichtjesparade 

In 2011 besloot een aantal vrijwilligers van de jeugdclub (het creatieve brein van de 
wijkvereniging, zoals ze zelf zeggen) dat het toch leuk zou zijn dat de wijkvereniging mee 
ging doen met de Noorderlichtjesparade. Er werd een wagen voor een prikkie gekocht, 
deze werd op Alteveer gestald. Toen kon men aan de slag. Niet alleen de praalwagen 
moest opgebouwd worden maar ook moesten er kostuums komen. Deze werden soms 
aangeschaft maar ook door de vrijwilligers zelf genaaid.
Men werd het eerste jaar, met de kabouterkar, tot hun grote verassing tweede. 

Dat smaakte naar meer dus werd er in september druk met elkaar overlegd. Het thema 
was dit keer sprookjesachtig. Vervolgens gingen 12 man in het grootste geheim met 
de uitvoering van de praalwagen bezig. Men wilde iets speciaals maken, het werd het 
uitgebeelde sprookje "Aladdin zittend op een zwevend tapijt".  
Hun gezamenlijke inspanning werd beloond. De wijkvereniging werd eerste en mocht 
een prijs van € 500 in ontvangst nemen, samen met de oorkonde. Deze hangt in de grote 
zaal in het wijkgebouw. 

In 2013 ging men weer aan de slag, er werd een olifant van papier-maché gemaakt. Grote 
hilariteit want de olifant was zo groot geworden dat deze niet uit het clubgebouw kon, 
hij paste niet door de deur. Maar creatief zoals ze waren werd het kozijn eruit gehaald en 
zo werd de olifant op de praalwagen gezet. In 2014 is er meegedaan met een praalwagen 
waarop sneeuwpoppen stonden, ook gemaakt van papier-maché. Dat was de laatste keer 
dat men meedeed. De stalling van de praalwagen werd een steeds een groter probleem,  
men besloot om niet meer deel te nemen aan dit mooie evenement. De wagen werd weer 
verkocht. 

1e Prijs 2012
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Interview met Jos Diphoorn, cöordinator van de 
activiteitencommissie en Roelie Diphoorn 
Door Ina Brinkman

Jos en Roelie zijn in 1989 in Schoonvelde-Oost komen wonen. Jos werkte als liftmonteur 
en heeft de lift in het nieuwe wijkgebouw geplaatst. Roelie werkte als groepsbegeleider 
op de peuterspeelzaal in het voormalig wijkgebouw aan de Curiestraat. Toen deze werd 
overgeheveld naar het nieuwe wijkgebouw ging zij ook mee. Later is de peuterspeelzaal 
weer verplaatst, nu naar een basisschool.  
Zo kwamen Jos en Roelie in aanraking met de wijkvereniging.

In de herstelfase na zijn hartinfarct in 1997 wilde Jos wat omhanden hebben, hij 
werd begeleider bij de Timmerclub, samen met Albert Kroon en Ewout Prins. Zo 

rolde Jos steeds verder in het gebeuren van de 
wijkvereniging en werd hij actief bij de jeugd 
en verdere activiteiten. Hij ging mee op de 
jaarlijkse, door de wijkvereniging georganiseerde, 
jeugdclub kampen en het jaarlijkse dagje uit 
met de jeugd naar Drouwenerzand. Doordat er 
weinig begeleiders waren ging ook Roelie al gauw 
mee en werd zij ook een actieve vrijwilligster en 
begeleidster bij de jeugd. 

Toen Hein Akerboom in 2010 stopte als 
voorzitter van de activiteitencommissie nam Jos 
het stokje over. Hij werd naast het voorzitterschap 
van de activiteitencommissie ook bestuurslid 
en beide functies vervult hij nog steeds met veel 
plezier.

Het vergt wel heel veel tijd maar gelukkig is Jos sinds kort, met vroegpensioen, evenals 
Roelie. 
Door de activiteitencommissie wordt veel georganiseerd. Een aantal activiteiten zijn 
er al vanaf het begin van de oprichting, al dan niet met de nodige aanpassingen. Denk 
bijvoorbeeld aan de Sinterklaasmiddagen, de  Koningsdag, (voorheen Koninginnedag) 
de compostactie, het paaseieren zoeken (nu zelfs met een paassontbijt), en het oliebollen 
bakken/verkoop. 
Er worden in de loop van het jaar veel activiteiten georganiseerd, de een wat groter 
dan de ander maar vol enthousiasme. Het doel van de activiteitencommissie is om een 
zo’n groot en gevarieerd mogelijk aanbod aan activiteiten te organiseren zowel voor 
jong als voor oud. Bijvoorbeeld de bingo’s en het springkussenfestival. Sinds ongeveer 
5 jaar valt de jeugdcommissie en alle georganiseerde jeugdactiviteiten ook onder de 
activiteitencommissie. Jos geeft aan dat deze constructie niet optimaal is maar gelukkig 
komt daar m.i.v. 1 september a.s. verandering in. Het nieuwe bestuurslid Gerrit Verweij 
neemt de activiteiten over van Jos. Jeugdactiviteiten valt dan weer onder een eigen 
commissie waar Jos de coördinator van wordt.  
Roelie is naast vrijwilliger en begeleider bij jeugdactiviteiten ook lid van de 
activiteitencommissie en zet zich ondanks beperkingen door rugproblematiek, volledig 
in voor de wijkvereniging.

Jos is ook actief bij het toneel, hij is speler en zorgt voor het geluid en het licht. Tevens 
heeft hij op vaste avonden bardienst.  
Jos en Roelie geven aan dat ze, zolang ze er plezier aan beleven, nog heel lang vrijwilliger 
willen blijven.

2006
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Oprichting Dartclub

In het voorjaar van 1999 werd Raymond van Barneveld wereldkampioen. Net als in het 
hele land raakten ook bij de wijkvereniging mensen in de ban van het pijltjes gooien. De 
wijkvereniging kreeg een dartbord cadeau van slijterij Mitra uit het winkelcentrum De 
Weide, dit was het begin van het darten van de wijkvereniging.
Igor Kroon en Edwin Schonewille hadden het er wel eens over gehad dat het mooi 
zou zijn als de wijkvereniging een dartclub zou hebben. Tinus Kamman vroeg aan hen 
"waarom starten jullie zelf geen dartclub op"? Dat hebben ze gedaan. 
Samen met Arjan Kroezen zijn ze gaan brainstormen en werd de dartclub opgericht. 
Gedrieën vormden zij het bestuur. Ze zijn hier en daar in Hoogeveen in cafés, waar 
gedart werd, gaan kijken. Ze kenden de spelregels niet en hebben deze opgezocht. Toen 
ze alles rond hadden is de dartclub in juni 1999 opgericht. Er kon in vijf banen worden 
gegooid. In de grote zaal van het wijkgebouw was het altijd een drukte van belang. In 
de ene helft van de zaal was de sjoelclub bezig en de andere helft van de zaal waren de 
darters aan het gooien. Geregeld werden toernooien georganiseerd. Hier namen grote 
aantallen darters aan deel. De darters kwamen niet alleen uit de wijk maar uit heel 
Hoogeveen en omliggende dorpen. 
Voor de jeugd werd er een eigen jeugddartclub opgericht en een jeugddarttoernooi 
georganiseerd. Door het afnemen van het ledenaantal is de jeugddartclub weer 
opgeheven. 
                                         -----------------------------------------------
                         
Springkussenfestival

De activiteitencommissie heeft geprobeerd 
om in de zomervakantie een speelweek voor 
de jeugd op te zetten. Dit ging niet door 
daar dit veel vrijwilligers vergt. Maar een 
Kindervakantiespeeldag was wel haalbaar. De 
eerste opzet bestond uit 7 springkussens en een 
aantal doe spelletjes. De eerste vakantie speeldag 
vond plaats op 14 augustus 2013. Bij de opening 
was radio Drenthe aanwezig. Aan deze eerste 
editie namen 400 kinderen aandeel. In 2014 is het 
uitgebreid naar 2 woensdagen. In 2019 was het 
qua bezoekers een topjaar er kwamen verdeeld 
over 2 dagen 960 kinderen. 

Het aantal springkussens was 
inmiddels uitgebreid naar 11 en de naam 
Kindervakantiespeeldag is veranderd in 
Springkussenfestival. 
In 2017 moest de tweede dag worden 
geannuleerd vanwege slecht weer en in 2020 
gooide Corona roet in het eten. In 2021 kon de 
2e dag wel doorgaan ivm versoepeling van de 
corona maatregelen. 
In 2022 werd het festival verplaatst naar het 
Steenbergerpark. Vanwege de extra kosten die 
daar gemaakt moeten worden voor elektriciteit 
en voor de dixy's, werd er besloten om terug 
te gaan naar 1 dag maar wel met 12 attracties. 
De kinderen en hun verzorgers wisten het park goed te vinden want de eerste keer in het 
Steenberberpark waren er ruim 500 kinderen. 
Helaas is het Springkussenfestival in 2023 in het water gevallen. Het Springkussenfestival 
is een jaarlijks terugkerende zomeractiviteit van de wijkvereniging.  

2013
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Interview met Jan Timmer, coördinator van de dartcommissie
Door Ina Brinkman

Jan is ongeveer 25 jaar geleden in Hoogeveen komen wonen en woont 
samen met zijn vrouw en 2 kinderen in de Weide. 
Enkele jaren na de oprichting van de dartvereniging in 1999 vroeg een 
kennis aan Jan of hij eens meeging naar het darten en al snel werd Jan 
lid van de dartvereniging. Even later werd hij commissie lid en regelde 
hij o.a. de onderlinge wedstrijdcompetitie. Tevens was hij actief op 

de Koningsdagen en hielp hij bij de compostacties. Na vele jaren moest Jan vanwege 
ploegendienst stoppen met het darten en met het vrijwilligerswerk. 
Toen Jan niet meer ploegendienst werkte,  is hij weer lid geworden van de dartvereniging 
en al snel werd hij opnieuw commissielid en inmiddels coördinator van de 
dartcommissie welke bestaat uit Tinus Kamman en Jan. Tevens is hij vaste vrijwilliger bij 
de Koningsdagspelen. 
Gedurende het seizoen wordt er iedere donderdag van 20.00 tot ca. 22.30 uur competitie 
gespeeld. 

Het dartseizoen bestaat uit 2 delen, deel 1 van 
september tot de kerstvakantie en deel 2 van 
januari t/m eind mei. Iedere avond worden er 12 
legs (dit is een ronde in het dartspel) gespeeld. 
Het ledenaantal liep een tijdje geleden terug 
maar zit nu weer in de lift. Meer leden zou 
fijn zijn, er is volop ruimte en er zijn genoeg 
dartborden. Iedereen vanaf 16 jaar is welkom.  
De laatste dartavond in mei wordt afgesloten 
met een gezellige avond waarop de winnaar 
van het dartseizoen bekend wordt gemaakt, 
daarnaast wordt er gedart onder het genot van 
en een hapje en drankje. 
De intentie is om weer darttoernooien te 
organiseren, het laatste toernooi is door corona 
                                                               uitgevallen.

Hoogeveen telt veel dartverenigingen, daar moet de planning wel op afgestemd worden. 
Er wordt nu gedacht aan een jubileum koppeltoernooi en dit jaarlijks te gaan herhalen.  
Naast het darten heeft Jan nog een grote hobby: Radio Controlled auto’s. Hij heeft met 
veel wedstrijden in verschillende landen meegedaan. 
“Maar donderdagavond is mijn dartavond”, aldus Jan.

2002

Jeugddarten 20032002
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Interview met Henny Huijgen, coördinator van de Quiltgroep
Door Karin Hassink

De quiltgroepen zijn oorspronkelijk gestart als “creatieve club voor dames”, maar het 
echte begin van Henny’s creatieve carrière begon nog een jaar daarvóór. Henny haar 
dochter zat namelijk bij de jeugdclubs en Henny werd gevraagd om op woensdagmiddag 
te komen helpen. Dat leek haar wel wat, maar toen er na een les kleien meer klei aan 
het plafond zat dan op de werkstukken van de kinderen, had ze er genoeg van. Ze ging 
naar het bestuur met de mededeling dat ze wilde stoppen. Het bestuur, dat duidelijk 
de potentie bij Henny zag, vroeg haar om dan een club voor dames (sorry heren!) te 
gaan leiden met dezelfde insteek als de jeugdclubs, dus werken met veel verschillende 
materialen. En zo geschiede!
In 1992 ging deze creatieve club van start met 8 leden. Na dat eerste jaar bleek onder de 

leden de wens te bestaan om verder te gaan als 
quiltclub en vanaf 1993 was Quiltgroep de Weide 
een feit. Een leuk weetje: er zijn nog steeds 
drie leden van het eerste uur actief binnen de 
quiltclub!

Destijds zelf nog maar zo’n drie jaar quiltster 
begon ze het quilten aan anderen te leren. Dat 
was nog een flinke klus want ze maakte van 
alles eerst zelf een voorbeeld. Er werd begonnen 
met de basis: een speldenkussentje, een Ohio-
star en natuurlijk Log Cabin blokken. Met deze 
ondergrond werd het jaar erop een sampler 

gestart. Elke vier weken kregen de deelnemers twee blokken. Bij 
deze blokken komen traditioneel allerlei technieken voorbij en 
zo vormen ze een prima basis waarvandaan verder gewerkt kan 
worden.

Naar aanleiding van de tentoonstellingen die iedere vijf jaar 
gehouden werden kwamen er steeds meer leden. Uiteindelijk 
resulteerde dat in 4 groepen (totaal ca. 60 leden!) die allemaal 
door Henny geleid werden. In deze jaren werd er een techniek 
uitgekozen waaraan iedereen voor zich werkte. Nog weer later 
werd ook dat losgelaten en werkte een ieder gewoon aan eigen 
projecten. 
 
De quiltclub heeft gedurende haar hele bestaan iedere vijf jaar 
een tentoonstelling gehouden. En altijd werd er gezamenlijk een verlotingsquilt gemaakt 
waarvan de opbrengst naar een goed doel ging.
Henny houdt van een strakke organisatie. Al een jaar vóór de tentoonstelling deelde ze 
formulieren uit die ze graag zo spoedig mogelijk terug wilde met daarop de informatie 
welke vijf quilts je in ging leveren voor de tentoonstelling. Dat commitment ga je dan 
aan en die quilts moeten dan dus ook af! Een goede stok achter de deur!

In september 2014, bij de evaluatie van de tentoonstelling van dat jaar, besloot Henny 
een stapje terug te doen. Er waren wat minder leden, dus werden ze samengevoegd tot 2 
groepen en droeg Henny de leiding van één van de groepen over aan Ina Voerman. Pas 
na de tentoonstelling van 2022 maakte de club weer een flinke groei door en werd er een 
derde groep opgestart. Henny doet het nu qua organisatie wat rustiger aan maar ze leidt 
nog steeds “haar groep” op de maandagmiddag.

Opendag 1997 20 Jarig bestaan
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Opening tentoonstelling 2022 door 
Marjolein de Oudsten, bestuurslid van 
de Quiltersgilde

Kleed gemaakt voor de kinderafdeling 
van het zkh Bethesda 2000

Tentoonstelling 2022

Boeken, platen, cd en DVD markt

Tinus Kamman kwam in 2013 met het idee om een 
boekenmarkt te gaan organiseren. De wijkvereniging heeft dit 
overgenomen en op 25 mei 2013 was de eerste boekenmarkt 
een feit. In november van hetzelfde jaar volgde de tweede 
markt. Vanaf 2014 worden er ook platen en cd's verkocht, 
later ook dvd's. Dit was een schot in de roos. De inbreng 
van materialen was zo groot dat men kritisch moest zijn op 
datgene wat klaargelegd werd voor de verkoop. Zowel boeken 
als lp’s als cd’s werd en wordt nog steeds, vooraf gecontroleerd 
op al te ernstige gebreken. Kapotte lp hoezen en cd doosjes 
worden geplakt of vervangen. Dit alles wordt verzorgd door 
Bertus Kuipers. De markt wordt sindsdien twee maal per 

jaar, in het voor- en najaar, met uitzondering van het coronajaar, in het wijkgebouw 
gehouden. 
De markt werd in de loop der jaren door steeds meer liefhebbers bezocht. De 
opbrengsten stegen langzaam maar zeker en komen ten goede aan de jeugdactiviteiten.  
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Interview met Rita Boxem, coördinator Creatief
Door Ina Brinkman

Rita woont sinds 1976 in Hoogeveen, eerst in de wijk Schoonvelde-Oost en sinds 30 jaar 
in de wijk Trasselt. Rita houdt van fietsen, lezen en puzzelen maar mag ook graag creatief 
bezig zijn. Ze is al heel lang lid van de Creaclub, zoals ze zichzelf noemen. Toen de vorige 
coördinator Greet Vogelzang om gezondheidsreden moest stoppen, werd Rita gevraagd 
of zij coördinator wilde worden. Dit doet Rita inmiddels al jaren met veel plezier.
Rita gaat 2 keer per jaar naar de hobbybeurs in Hardenberg om leuke ideeën op te doen. 

Iedere dinsdagmiddag van 13.30 tot 16.30 uur 
komt de Creaclub bij elkaar. Het seizoen loopt 
van begin oktober tot eind april. 
De creaclub is direct na de opening in 1998 van 
het nieuwe wijkgebouw aan de Ploeger door 
Everdien Tichelaar opgericht. Men wilde graag 
een Creabea oprichten. Er werd toen doelgericht 
gewerkt, iedere week was er een andere opdracht. 
In de bestuurskamer op de eerste verdieping van 
het wijkgebouw hangt nog een Mandala, een 
opdracht gemaakt door de leden in de eerste 
jaren na de oprichting. 
Er wordt nu niet meer met een vaste opdracht 
gewerkt, men is door de tijd anders gaan werken. 
Het is nog steeds een creatieve middag maar 
iedereen 

bepaalt zelf wat men graag wil gaan doen. Voor 
de een is dat kaarten maken, voor de ander 
Diamond Painting, borduren, breien of iets 
anders, alle creativiteit is mogelijk.
Er is op de middagen geen begeleiding aanwezig, 
men helpt elkaar bij vragen. Wat de een niet 
weet, weet de ander weer. In de pauze wordt 
er gezamenlijk koffie en thee gedronken in de 
ontmoetingsruimte. 

“We zijn een leuke creatieve club, samen maken 
we er altijd een gezellige middag van. We zijn 
iedere dinsdagmiddag met 10 personen maar dat 
kunnen er best meer worden. Dus als je het leuk 
lijkt, wees welkom! ” aldus Rita.
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Interview met Tom Thomas, voorzitter/coördinator van de 
sportcommissie
Door Ina Brinkman

Tom is in 1986 vanuit Oud-Beijerland in de gemeente Hoogeveen komen wonen. Hij 
kwam bij de gemeente Hoogeveen te werken op de afdeling sport en evenementen. Tom 
was, vanuit zijn functie bij de gemeente, vanaf 1996 projectleider bij de bouw van het 
nieuwe wijkgebouw aan de Ploeger en maakte hierdoor kennis met de wijkvereniging. 

Toen hij jaren later hoorde dat de wijkvereniging een wandeltocht wilde organiseren, 
bood hij aan om te helpen. Want zoals Tom zelf zegt; ”Ik ben een regelaar, ik mag graag 
dingen organiseren”.  En zo werd Tom vrijwilliger bij de wijkvereniging en nam hij deel 
aan de wandelcommissie. Hierin waren en zijn ook vertegenwoordigd: Hein Akerboom, 
Tinus Kamman, Henk Meerman en Jorien Kamman. De wandelcommissie is een 
onderdeel van de sportcommissie. 

Toen de sport coördinator stopte werd Tom gevraagd om deze functie over te nemen en 
tevens bestuurslid te worden. 
In het verleden werden er veel sporten door de wijkvereniging georganiseerd o.a. het 
volleybal en stratenvolleybaltoernooi. De sportcommissie nam een heel belangrijke 
plaats in bij de wijkvereniging. Door de jaren heen moesten veel  sportonderdelen helaas 

stoppen vanwege te weinig deelnemers. 

Alleen de wandeltochten en badminton zijn nog over. Iedere 
week wordt er op 2 verschillende uren badminton gespeeld 
in de gymzaal aan de Curiestraat. Zo ook in het nieuwe 
aankomend seizoen. Nieuwe deelnemers zijn van harte 
welkom. 

Men organiseert 
2 keer per jaar 
een wandeltocht, 
in maart en in 

september. In maart wordt er ook altijd 
een 40 km route uitgezet omdat er dan 
veel wandelaars zijn die oefenen voor de 
Nijmeegse Vierdaagse. Meestal zijn er tussen 
de 300 en 350 deelnemers. 
Er is momenteel weer vraag naar koersbal, 
er wordt nu geïnventariseerd of dit weer 
opgestart kan worden. 

Tom helpt op Koningsdag met de op- 
en afbouw. Naast vrijwilliger bij de 
wijkvereniging, is Tom ook actief bij 
verschillende organisaties, o.a. bij het 
Fietsfestival, de Historische Kring en het 
regelen van ontmoetings/borrelmiddagen 
voor gepensioneerde collega’s. Eerder was 
Tom ook een actieve voetballer, hij was 
keeper en vaak bij V.V. de Weide te vinden. 
Tom geeft aan overal nog plezier aan te 
beleven. “zolang dit het geval is blijf ik me 
overal voor inzetten” aldus Tom. 
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Interview met Henk Ensink contactpersoon van dansen 55+
Door Ina Brinkman

Henk is coördinator van dansen 55+ en komt oorspronkelijk uit Hoorn. Zijn 
werkzaamheden bracht hem 1986 naar het Noorden. In 1990 werd hij overgeplaatst 
naar Zwolle, Henk en Irene besloten toen in Hoogeveen te gaan wonen. Eenmaal in 
Hoogeveen besloten ze dansles te nemen bij dansschool Koning. Eind jaren 90 kwamen 
zij in aanraking met Line – en countrydansen. Na de overname van Dansschool Koning 
zijn zij (na 12 jaar) gestopt met stijldansen, wel bleven zij de maandelijkse dansavonden 
in het DES gebouw, het Oor en het Anker bezoeken. 
Zo'n 10 jaar geleden werden Jan Schepers en zijn vrouw Antje benaderd om de 
dansmuziek te verzorgen bij dansen 55+ bij de wijkvereniging de Weide. In hun kielzog 
zijn Henk en Irene meegekomen naar de Weideblik.
In 2017 overleed Jan Scheepers en zat dansen 55+ zonder dansmuziek. Op verzoek van 
de dansgroep besloot Henk deze taak op zich te nemen, waarbij Irene de administratieve 
taak op zich nam.
Iedere dinsdagmiddag van 14.00-16.00uur wordt er gedanst, het seizoen loopt van 1 
oktober tot eind maart. Het dansseizoen wordt eind maart altijd feestelijk afgesloten met 
een diner dansant.
De dansmiddag bestaat informeel uit twee sessies, voor de pauze is er ruimte voor 

stijldansen met partner (er wordt niet van partner gewisseld) en een ieder op eigen 
niveau. Na de pauze is er meer tijd voor fundansen. Fundansen is een vorm van 
vrijdansen, ritmisch dansen en eenvoudige linedansjes op leuke, gezellige Hollandse en 
countrymuziek. Hierbij dans je in het algemeen individueel waarbij het een kwestie is 
van aansluiten. Door de eenvoud van dit soort dansjes maak je ze je snel eigen en dans je 
mee. Soms doen Henk en Irene het voor, maar zoals Henk zegt: “we geven geen les, we 
dansen voor de gezelligheid”.
Iedereen die kan dansen is op 55+ dansen welkom, je moet wel iemand meenemen, want 
het eerste uur is stijldansen en dat doe je met zijn tweeën. Wie je meeneemt dat bepaal 
je zelf. Er zijn ook deelnemers waarvan de partner bv niet meer kan, die komen iedere 
dinsdagmiddag en doen dan na de pauze gezellig mee, ook dat is mogelijk.

Dat dansen de passie van Henk en Irene is blijkt wel uit het feit dat als ze op vakantie 
zijn, ze een danstentje gaan opzoeken om te dansen en het maakt hun niet uit of dit in 
Nederland, Tsjechië  of in Australië is, als er maar gedanst kan worden want dansen is 
internationaal.
Henk constateert dat het jammer is dat de animo voor (stijl)dansen sterk terug loopt. 
Dansen 55+ (het is maar een symbolisch getal) kan altijd nog danslustige leden 
gebruiken.
“Want dansen blijft een heerlijk tijdverdrijf ” aldus Henk.

Line-countrydansen                                                         Diner danssant
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Interview met Ali Beumer, oprichtster van de Keramiekgroep
Door Ina Brinkman

In 1990 is Ali in Hoogeveen in de wijk de Weide komen wonen. Tijdens een 
hobbybeurs in De Weideblik zag ze een stand waarop iemand voorwerpen van 
keramiek maakte. Dat was Leo van Woudwijk. Samen met Aaldert Kriekjes en Albert 
Kroon, begeleiders van de jeugdclub van de wijkvereniging, ging ze bij Leo een cursus 
volgen. Al snel had ze de smaak te pakken en volgde ze nog meer cursussen bij Marijke 
Kloosterman in Tiendeveen. Sindsdien is keramiek haar grote passie. 

Keramiek is een verzamelnaam voor alle voorwerpen die gemaakt zijn van klei. De 
Weideblik had een kleioven, die niet meer gebruikt werd en Ali mocht die gebruiken als 
ze iets gekleid had en wilde afbakken. Tinus Kamman vroeg op een gegeven moment 
of Ali geen cursus kleien wilde gaan geven. Dat wilde Ali wel en zo is de keramiekclub 
ontstaan. De cursus werd eerst gegeven in het timmerlokaal, er was gelijk veel animo 

voor keramiek. Toen de peuterspeelzaal in 2012 
ging verhuizen kwam er ruimte vrij en mocht de 
keramiekclub deze ruimte gaan gebruiken en werd 
ook de oven daarheen verplaatst. Een groot pluspunt 
was dat er een buitenplaats aan deze ruimte vast zat en 
je hier dus met de Raku oven kon stoken.
Met een Raku oven wordt via een speciale manier 
afgebakken, hiervoor hebben een aantal leden een 
speciale cursus moeten volgen en daar zelfs geleerd 
hoe je zo'n oven in elkaar moet bouwen. 

De interesse in keramiek werd zo groot dat de 
keramiekclub zich uitbreidde. Er zijn nu 3 groepen 
van 10 a 12 deelnemers. Iedere groep met een eigen 
cursusleidster, naast Ali zijn dit Dieneke Dozeman en 
Aly Hartman. 
Een keer per week van september tot en met mei, 
komt iedere groep bij elkaar om iets te gaan maken 

van klei. Tot slot moet het nog een keer in de 
oven zodat het glazuur zich goed kan gaan 
hechten. Iedereen bepaalt zelf wat hij of zij wilt 
maken en krijgt hier begeleiding en hulp bij 
van de leiding. Tevens worden er technieken 
aangeleerd. De cursus is zowel voor beginners 
als voor gevorderden. 
Als afsluiting van het keramiekseizoen wordt er 
door iedere groep met Raku op de buitenplaats 
gestookt. 

Ieder jaar doet de Keramiekgroep mee aan 
Kunstwark in ‘t Park, ze staan er met een kraam 
om het gemaakte werk aan de bezoekers te laten 
zien en te verkopen.  
Ali boetseert thuis bijna dagelijks, ze werkt veel met kleuren. Wat ze maakt geeft 
ze vaak aan de wijkvereniging die het vervolgens verkoopt, de opbrengst is voor 
jeugdactiviteiten. Ali maakt en verkoopt tevens op bestelling. 
Regelmatig zijn er exposities van haar werken te zien bij de Historische Kring en bij de 
Hospice.

“Ik vind het fijn om met mijn handen iets moois te maken en dat aan anderen door te 
geven, hier word ik blij van en het geeft mij energie” aldus Ali.
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Paaseieren zoeken

In 1975 werd voor de eerste keer door de wijkvereniging het 
paaseieren zoeken georganiseerd. De eerste 2 jaar gebeurde dit aan 
de Curiestraat. De volgende 3 jaar werd dit in het Spaarbankbos 
gehouden en tot 2020 in het Echtense paradijs. De laatste 4 jaar werd 
wordt het paaseieren zoeken in het speelbos in Echten gehouden.
In 2009 werd het paaseieren zoeken uitgebreid met een paasontbijt, 
eerst op Paaszaterdag, later is dit verplaatst naar de 1e of 2e Paasdag 
Het ontbijt was eerst alleen voor de kinderen maar nu ook samen met 
hun ouders of verzorgers. 
Het paaseieren zoeken en het paasontbijt is een jaarlijks terugkerend 
evenement, de animo is zo groot geworden dat er nu een maximaal 
aantal van kinderen (120) wordt gehanteerd.   

Paaseieren zoeken 2005 Paaseieren zoeken 2008

Paasontbijt 2009 Paasontbijt 2024
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Sinterklaas
In december 1974 werd de 1e Sinterklaas optocht in de Weide ge-
houden, deze eindigde in Weidesteyn waar Sinterklaas en zijn Pieten 
werden onthaald. Toen de wijkvereniging een eigen wijkgebouw had 
was de intentie om dit in hun eigen wijkgebouw te organiseren. Maar 
door het grote aantal deelnemende kinderen was het gebouw te klein 
en werd er geregeld uitgeweken naar Weijdesteyn en de Vredehorst. 
De optocht werd op een gegeven moment vervangen door op vaste 
plaatsen te stoppen zodat de kinderen Sinterklaas en zijn Pieten kon-
den begroeten. Door bezuinigingen en teruglopende toeschouwers 
aan de kant is er besloten om te stoppen met de optocht. Momenteel 

wordt er ieder jaar voor de kinderen een gezellige Sinterklaasmiddag met cadeautjes ge-
organiseerd in het wijkgebouw . 

1988 1990

2002 2003
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Harry Brinkman
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